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 עיריית רעננה 
 מן המנייןשלא ישיבת מועצה  תמלול

 28.3.2022, בתשפ" ב'ה באדר כ", שנימיום  
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

 חבר מועצה  -  מר גולדמן חיים 

 חברת מועצה  - גב' ויינטראוב רונית 

 חבר מועצה  -  מר ניר קריסטל 

 חבר מועצה  -  יכאל מר רייזמן מ 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  -   מר עמית צור 

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 
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 חסרים: 
 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מבקרת העירייה  -   גב' גלית פלג 

 מהנדס העיר  -  מר חיים מלמן 

 

   על סדר היום:

 . 2022יב רגיל לשנת  אישור תקצ .1

 . 2022אישור תקציב פיתוח לשנת  .2
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 .2022. אישור תקציב פיתוח לשנת 2

 

העיר שלא מן המניין, תקציב   מר חיים ברוידא:  על הצבעה    2022ישיבת מועצת  נעבור  קדימה. 

ת ת מוקם בקרייהתב"רים. עדכון תב"רים מאושרים בית ספר חורב. בית ספר מוכש"ר שצפוי להיו

בקפידה על ידי אגף ההנדסה והדרג המקצועי בתיאום עם הנהלת בית הספר,    אתגרים. המיקום נבחר 

הנהגת ההורים, הצוות החינוכי ומשרד החינוך. אנו במצוקת שטחים ברעננה בכל מיני רעיונות כגון  

בורלא   ובמתחם  קליין  רועי  שם  על  ספר  בבית  הספר  בית  את  מנותקים  לשכן  מהמציאות.  פשוט 

תלמידים ואנשי צוות, רובם המוחלט מרעננה ומותר גם לחבר'ה האלה    900תחם הזה צפוי להכיל  המ

מתחם בני עקיבא ברחוב תל  שיהיה להם חינוך. בית הספר היום ממוקם כיום טלאי על טלאי בתוך  

 חי, במצב פיזי ופדגוגי רעוע ועלוב. 

 

 יש לי שאלה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 י אסיים תשאלי את השאלה. אנ דא: ם ברוימר חיי

 

 סליחה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

וראוי  מר חיים ברוידא:  קבע  למבנה  רבות  שנים  שממתינים  ילדים  ובגני  ספר  בבית  מדובר 

ברעננה. כולם שווים וכמובן כל ילד זכאי לחינוך על פי תפיסתו ותפיסת הוריו. אני רוצה לעבור, רונית 

   רצית לשאול שאלה?

 

כן יש לי שאלה. קודם כל אני רוצה לדעת, הרי אנחנו חוזרים ואומרים שאתה  ויינטראוב:  גב' רונית

 מעלה להצבעה, אנחנו מדברים פה כל הזמן על חוק. לא עבר הנושא הזה ועדת הקצאות כנדרש.  
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  -ענתה לך מר חיים ברוידא: 

 

ל גב' רונית ויינטראוב:  יכול  אתה  איך  שואלת,  לא  אני  ולעשות  רגע,  כשלא  תקצב  תהליכים  בכלל 

מב אתה  זכות  באיזו  והבסיסי?  החוקי  התהליך  את  ההקצאות עשית  כשוועדת  לאנשים,  קרקע  טיח 

 במועצת העיר לא הצביעה עליה? 

 

  -תגידי לי יש לי שאלה אליך מר חיים ברוידא: 

 

 -באיזו זכות? זה שייך לך? זה החנות מה? עכשיו שאלה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש לי שאלה, לא, גם לי יש שאלה אליך.  א: חיים ברויד רמ

 

 רגע, אני אשאל ואז תענה לי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית, את שאלת את זה גם בפעם הקודמת... ענה תשובה.   : גב' דרורה כהן

 

שא  יש לי שאלה, משרד החינוך... צריך לאשר הקצאות, משרד החינוך דנו בנו גב' רונית ויינטראוב: 

 הזה? 

 

 משרד החינוך אישר הכרה בצורך חד משמעית.   אריאל הילדסהיימר:  מר

 

  -אני רוצה מר חיים ברוידא: 
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 הוא גם נותן כסף?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רוצה לענות לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 ברור.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוא נותן כסף?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לךור מר חיים ברוידא:  לענות  השאלה צה  את  להבין  יכול  לא  כך  כל  לפעמים  אני  יודעת  את   .

   -שלך. לקחת ונתת

 

 מה אתה לא יכול להבין?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -תקשיבי מר חיים ברוידא: 

 

   -מה אתה לא יכול להבין שאין לך זכות לתת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ות לך.  אני רוצה לענתקשיבי אני רוצה להגיד לך.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא יכול... הצדדים בנכסי ציבור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה לענות לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 לתל"י הייתה...    : גב' דרורה כהן



 לוגו חברת התמלול          עיריית רעננה                                                                              
 28.3.2022שלא מן המניין  שיבת מועצהי
 
 

 7 
 

 

 אני רוצה לענות לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 לתל"י הייתה הקצאה? תגידי.  מר חיים גולדמן: 

 

   -ועצת עירנתת לחבר מ מר חיים ברוידא: 

 

  -אתה אומר כאן דברים שקריים גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -מהסיעה שלך את בית מוזה בלי שום מר חיים ברוידא: 

 

 בלי הקצאה בלי כלום.   מר חיים גולדמן: 

 

   -בלי הקצאה, חינם מר חיים ברוידא: 

 

 לא, זה לא אותו דבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

העיריי מר חיים ברוידא:  אמבקרת  תחקור  אם  אנחנו ה  האלה.  השאלות  את  תשאל  זה  ת 

  -עוברים

 

  -... רעננה פועלים פה, זה נבלות ונבזות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עוברים להצבעה, עוברים להצבעה.  מר חיים ברוידא: 
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 על בן אדם שתרם לתרבות ולאומנות של רעננה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -שלהם, תקשיבי רגע, יושב פה בן אדםשני. הילדים לא קשור אחד ב מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה קשור?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

יושב פה בן אדם שהוא יו"ר של קרן הכי גדולה במדינת ישראל. הילדים שלו  מר חיים ברוידא: 

 לומדים שמה. 

 

 קרן מאוד מצליחה. מה זה קשור? גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -יהר לנגר שהיושב אופי מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה קשור?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה להגיד שהילדים...  מר חיים ברוידא: 

 

 אין שום קשר.   גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אנחנו ממשיכים. עדכון תב"ר תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב.   מר חיים ברוידא: 

 

 לפני הילדים והחינוך? דים? התרבות ... האומנות לפני היל  : גב' דרורה כהן
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 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 כמה אפשר.   : גב' דרורה כהן

 

 תהילה כמה פעמים אפשר להעלות כל פעם.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי, אנחנו מתחילים בהצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תהילה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -ראש העיר רשאי להעלות עו"ד תהילה סובל: 

 

 עוד פעם ועוד פעם ועוד פעם ועוד פעם?  יזמן: מר מיכאל רי

 

 כן.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 מבקשים הצבעה שמית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מירב?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 נגד. נגד. נגד. עמית נגד.   מר חיים ברוידא: 
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 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  ד.נג מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  ל רייזמן: מר מיכא

 

 נגד. ניר?  מר חיים ברוידא: 

 

  -אני מתנגד לכל מוסד ציבורי בנקודה שאתם מציעים  מר ניר קריסטל: 

 

 אין בעיה, בסדר גמור תודה.  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 נגד. אלי אלוש?   מר חיים ברוידא: 

 

מחבריי לפני שאנחנו עוברים... תצביעו בעד  , ואני מבקש  אני אצביע בעד חורב  מר אלי אלוש:

  -בבקשה. מי שלא יכול להצביע בעד שימנע. אני רוצה

 

 הלאה, הלאה, תצביע, מה אתה מצביע? וזה הכול.   מר רחמים שלום: 

 

 אני מצביע בעד.    מר אלי אלוש:

 

 זהו יאללה, אתה בעד יאללה.  מר רחמים שלום: 
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  ארז? אוקיי מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה מצביע?   חמים שלום: מר ר

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 נגד. גם אני נגד.   מר רחמים שלום: 

 

 נגד אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה עם אנה?    דוברת:

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 ד. עב מר משה עייאש לורן: 

 

 בעד.   ר גלי:גב' שח
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 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   9-נגד ו 10 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מוכן להגיד את התוצאה אריאל?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בעד.   9-נגד ו 10 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 וקיי, וההצעה נפלה. בעד א 9נגד  10 מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... תגיד לרחמים הוא יעשה.   : גב' דרורה כהן

 

 לא הצעה, התב"ר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

אל תעשה, זה התרגיל שלך, זה התרגיל שלך.   הוא יעשה.  ותגיד למה שאתה    : גב' דרורה כהן

 מה שתגיד לו הוא יעשה.  

 

 משלו? מה לרחמים אין דעות  גב' דבי סלוצקי: 
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 איך את לא מתביישת? שמעת מה היא אומרת לו? תגידו אתם...  רונית ויינטראוב: גב' 

 

 תציתי את האש, תציתי את האש. תעשי סכסוך.    מר אילן כהן:

 

 דרורה, דרורה, דרורה, זה לא יפה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 החליפו לה לדבורה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יפה דרורה. ה. לא לא יפ לא, זה מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, אמת.   : גב' דרורה כהן

 

 זה לא יפה דרורה. לא יפה מה שאמרת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל זו האמת.    : גב' דרורה כהן

 

 לא יפה מה שאמרת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא... אבל זו האמת.    : גב' דרורה כהן

 

 לא יפה מה שאמרת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 האמת.   : הןגב' דרורה כ
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 :הצבעה

  9 –בעד 

 10 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

 .  תכנון והקמת בית ספר מוכש"ר חורב –עדכון תב"ר לאשר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

ייחודי   מר חיים ברוידא:  מרכז  קיימא.  בר  ופיתוח  לקיימות  מבקרים  מרכז  קדימה.  אוקיי 

וק סביבתי  חינוכי  פרויקט  במסגרת  המרכזוחלוצי  יהווה   הילתי.  והוא  כנרת,  במתחם  לקום  צפוי 

הפעלה,   מתחמי  יכלול  הפרויקט  האזור.  ותלמידי  ילדי  לכל  וחוויתי  לימודי  ומרכז  פעילות  מוקד 

הכשרה והתנסות בתחומים של קיימות, מחזור, אנרגיית מים מתחדשת, פיתוח בר קיימא, אקלים,  

פ יש  ועוד.  אנרגטית  התייעלות  טכנולוגיה,  תבמדע,  אורן  את  הסביבתית  ה  היחידה  מנהל  שהוא  ור 

 האזורית. אורן אני אבקש ממך להציג את הפרויקט.  

 

טוב    מר אורן תבור:  ערב  מרכז  אהלן  של  פרויקט  על  שוקדים  אנחנו  שנים  כמה  מזה  לכולם. 

  -קיימת עירוני. המרכז הזה אמור

 

 זה לא בית כנסת.    מר אילן כהן:

 

ה  מר אורן תבור:  יו"ר  שלי. אתה  התאגיד  ה  וועדה  עם  גם  בשיתוף  בתכנון  נמצא  הזה  מרכז 

ניסינו  כשנתיים  קיימות.  מרכז  של  באמת  להקמה  תמיר,  תאגיד  עם  גם  רעננה.  מי  תאגיד   העירוני, 

לעשות את זה ליד המט"ש, וכתוצאה מהיבטים סביבתיים הוחלט להעתיק את המיקום של המרכז  

. אפשר לראות שמה,  88שפעם היה בורכוב    למטרו, איפה  הזה לרחוב כנרת. זה רחוב ללא מוצא, קרוב 

חלקים, חציו זה שצ"פ, זה המתחמים הכחול  3. הפרויקט למעשה כולל 6למטה זה מסומן בחץ, כנרת 
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 והצהוב בחלק העליון, והשב"צ החלק הירוק.  

 

 לא מסתכלים, אלה שצריכים להשתכנע לא מסתכלים.   : גב' דרורה כהן

 

נם. בחלק של השצ"פ הכוונה היא להקים מרכז, שטח ציבורי  דו  2.5-כ  הכלסך    מר אורן תבור: 

פתוח שבו יש מתקנים על בסיס מדע של מים, והחלק המרכזי של הפרויקט זה החלק הירוק, שתכף  

שאין   חדשני  מרכז  זה  בארץ,  אחרים  פרויקטים  וראינו  שבדקנו  ככול  הזה  המרכז  לראות.  תוכלו 

ש המרכזית  המטרה  בארץ.  להראותכמוהו  זה  וחדשנות.    לו  קיימות  של  לנושאים  הדגמה  של  מרכז 

המטרה שלנו פה במרכז הזה, זה קודם כל לאפשר פיתוח של מודעות ויכולת של התמודדות מעשית 

עם האתגרים הסביבתיים ויש לנו הרבה כאלה, משבר האקלים כבר פה וצריך להתמודד עם זה. זה  

יוזמ של  לפעילות  מוקד  שיהיה  מרכז  הקייהיה  בתחום  מאוד  ות  הרבה  של  ריכוז  פה  לנו  ויש  ימות. 

פעילויות בתחום הזה. הוא יתמוך גם את האגפים השונים של הרשות המקומית, למעשה יהווה מעין 

מרכז הדגמה ופיילוט שיהיה אפשר לנסות פרויקטים של בר קיימא. וכמובן יהיה הבית של הקיימות, 

ויש   לכל הקהילה המתנדבת,  ברויהווה בסיס  כזאת  הזה. החלק של  הרבה  עננה שמתעסקת בתחום 

המרכז קיימות, החלק התחתון כמו שאמרתי, כולל למעשה הדגמה של נושאים מאוד מאוד מגוונים, 

אלקטרוני   באופן  חלקם  האלה,  הנושאים  כל  את  חווים  לשטח  שמגיעים  המבקרים  או  כשהילדים 

נוש על  מדברים  אנחנו  בידיים,  המחשה  ממש  ידי  על  אנרגיחלקם  של  שם אים  שיהיו  מתחדשת  ה 

חום   קיימא,  בר  גינון  של  נושאים  עובדים.  האלה  הדברים  איך  לראות  אפשר  ויהיה  שיוצגו  בפנים 

עירוני, נושא של העצים בעיר. כל הנושאים האלה, נושא של פסולת, איך אני מפריד פסולת, איך אני  

שאים נוספים אחרים  להטמנה, ונו  הזאת מגיעה, שהיא מתמחזרת ולא  בסופו של דבר ולאן הפסולת

המים,   בנושא  המתקנים  את  לראות  אפשר  למעלה  עצמו,  השצ"פ  של  התכנון  זה  המרכז.  בתוך 

המתקנים המדעיים. ואזור של כניסה ושהייה בחלק השמאלי מעל המקלט שקיים היום. זה השקף  

והפ הקהלים  של  הרחב  למגוון  לב  תשימו  עצמו.  בעד  מדבר  הוא  ולדעתי  שהמרהאחרון,  כז  עילויות 

הזה למעשה מציע. כל תלמידי רעננה יעברו שמה מידי שנה. אנחנו מדברים מגיל של טרום חובה ועד  
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גילאי החטיבות, כל ילד רענני יעבור שמה, וזה יהיה מקור שואב לילדים ברעננה לכל נושא הקיימות 

שיק חינוך  אנשי  על  מדברים  אנחנו  העולמית.  ברמה  גם  וחדשנות  בכלל  השתלבעיר  שם  מויות. יימו 

בדברים  ולעשות  לשוויון  באמת  שמה  שיזכו  מיוחדים,  צרכים  בעלות  אוכלוסיות  על  מדברים  אנחנו 

לקבוע   זה שצריך  הוא  הנוער הוא הדורות הבאים שלנו.  נוער,  על  ביותר. אנחנו מדברים  החדשניים 

עילים  של תושבים פ  את הפעילויות בעתיד ולשמור על השטחים הפתוחים. הוא יקבל שם בית. הנושא

כמובן עם קורסים והכשרות בכל הנושאים, חוגי טבע וקיימות, וכמובן גם הנושא של עובדי העירייה  

מסודרת   עסקית  תכנית  בית...  לכל  יש  כל  קודם  לסיכום,  הנדרשות.  ההכשרות  את  שמה  שיקבלו 

-באיכות סביבה  שמראה איך המקום הזה עובד כלכלית מבחינה עצמאית. והדבר האחרון, אני מנהל  

  -רשויות מקומיות. אין דבר כזה 6

 

 חבר'ה תקשיבו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

באזור. זו קפיצת מדרגה משמעותית ביותר בתחום הקיימות בארץ וגם יהיה   מר אורן תבור: 

השראה   מקור  גם  וכמובן  הקיימות,  בתחום  רעננה  לעיר  משמעותית  מאוד  מדרגה  קפיצת  השראה, 

 המדינה. תודה רבה.   ברעננה כלפי לכל מה שיקרה

 

 יישר כוח, תודה רבה.    מר אילן כהן:

 

 אוקיי תודה רבה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?   : גב' דרורה כהן

 

אני עובר להצבעה. אנחנו נעשה את ההצבעה שמית כמובן. עדכון תב"ר הקמת  מר חיים ברוידא: 

 ? א, מירב מאירמרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר קיימ
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 אני חושבת שהמרכז הוא יפה, אבל אני נגד בגלל ההגדלה התקציבית.   גב' מירב מאיר: 

 

 בגלל מה?  מר חיים ברוידא: 

 

 בגלל ההגדלה התקציבית.   גב' מירב מאיר: 

 

 אוקיי. דבי סלוצקי?   מר חיים ברוידא: 

 

 איזה הגדלה תקציבית? זה הפרויקט.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

מאשרים  בת איר: ירב מגב' מ אנחנו  למה  להבין  רוצה  אני  לאישורים.  בכפוף  שזה  כתוב  ב"ר 

 מראש לפני שיש אישורים. 

 

 תגידי לי הכוסות החד פעמיים את כן וזה לא... אושר.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אומר לך אורן תבור מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

תק מר אריאל הילדסהיימר: תוספת  לא  האזה  אורן  הפרויקט ציב.  זה  האם  או  תוספת  זה  ם 

 חבר'ה לא שומעים. מלכתחילה? 

 

   -אריאל, אריאל, אל תנהל לי פה קרקס. אנחנו גב' רונית ויינטראוב: 
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 קרקס? לתת למנהל אגף להסביר?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רונית לא יפה, מה זה הדבר הזה?   מר אילן כהן:

 

 לא שומעים. ומעים, לא ש אורן מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תפיל עליו את הבעיות הפנימיות של ראש העיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא שומעים, לא שומעים.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

אותו    מר אורן תבור:  עושים  ואנחנו  שלו,  הכולל  התקצוב  וזה  תוכנן  הזה  הפרויקט  חברים, 

 בה לילדי רעננה.  בצורה הכי טוברמה הכי גבוהה, כדי שהדברים האלה יהיו 

 

 אני בטוחה שמקצועית אתה צודק, אנחנו...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית אתם מצביעים אנטי, נגד תושבי העיר, קדימה. עמית צור, עמית צור.   מר חיים ברוידא: 

 

 דילגת על דבי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סליחה דבי.  מר חיים ברוידא: 

 

 מרכז קיימות, אבל נגד תוספת תקציבית. אנחנו בעד  : גב' דבי סלוצקי

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 
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 אין פה תוספת, אין פה תוספת. זה לא נכון.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אין פה תוספת תקציבית.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא נכון, זה לא נכון.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עמית צור.  מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי, אנחנו נבדוק. כרגע אנחנו נגד.  ראוב: נית ויינטרו גב'

 

 נגד.   מר עמית צור: 

 

 רונית ויינטראוב.   מר חיים ברוידא: 

 

אנחנו כרגע נגד התוספת התקציבית, מברכים על מרכז קיימות, צריך ללמוד   גב' רונית ויינטראוב: 

 -להסתדר עם תקציב

 

   וסות פלסטיק.... על הכוסות. העיקר על כ  מר אילן כהן:

 

 ואנחנו נבדוק את הדברים,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אה אוקיי.  מר חיים ברוידא: 
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   -כרגע לאור חסר הנתונים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תודה רבה. מיכאל רייזמן.  מר חיים ברוידא: 

 

 חבל שלא נבדק קודם.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מיכאל רייזמן.   מר חיים ברוידא: 

 

 אורן אני מצטער אני נגד.   רייזמן:  יכאלמר מ

 

 נגד. ניר קריסטל?   מר חיים ברוידא: 

 

 אורן גם אני מצטער ואני נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 נגד. איילת ארז סגן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 היום אתה מצטער.   מר חיים גולדמן: 

 

 אלי אלוש? אלי אלוש?   מר חיים ברוידא: 

 

 כמה שאנחנו משתתפים בצערך.  מן: מר חיים גולד
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 אלי?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נגד.   מר אלי אלוש:

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 קיימות לילדים אלי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -נגד מה? נגד מה? אלי, אלי   מר אילן כהן:

 

 ארז ברט, איפה הוא?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 נגד. רחמים שלום?   ידא: מר חיים ברו

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 נגד. מיכל ברם?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד באהבה.    גב' מיכל ברם:

 

 בעד. אנה פוזמנטיר.   מר חיים ברוידא: 
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 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 נגד. דרורה כהן?   מר חיים ברוידא: 

 

 ברור שבעד.   : גב' דרורה כהן

 

 ן כהן?  בעד. איל דא: מר חיים ברוי

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 בעד. חיים גולדמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד התושבים.   מר חיים גולדמן: 

 

 בעד. לורן עייאש.   מר חיים ברוידא: 

 

 לטובת התושבים.    מר אילן כהן:

 

 לורן איננו. גלי שחר?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' שחר גלי:

 

   הוכברג?ענבר בעד.  מר חיים ברוידא: 
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 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 חיים ברוידא בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 כמה יצא?   מר אלי אלוש:

 

 . 7, 11 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 דקות.   25. תודה רבה לכם, אנחנו עושים הפסקה. ונחזור לכאן בעוד 7, 11 מר חיים ברוידא: 

 *** הפסקה ***

 

 :הצבעה

  7 –בעד 

 11 -נגד 

  0 – נמנע

  החלטה:

הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות   –עדכון תב"ר  לאשר  לא  מועצת העיר החליטה ברוב קולות  

 .  ופיתוח בר קיימא

 

אוקיי קדימה, מי חסר לנו פה? אוקיי אנחנו עוברים לסעיף של אישור תקציב  מר חיים ברוידא: 

 רגיל. 

 

 תב"ר תאורה.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 ר תאורה.  לא רגע, תב" מר יוסי מזרחי: 

 

   -אה תב"ר תאורה קודם? תב"ר תאורה נכון, נכון, נכון. אוקיי, חשמל ומאור מר חיים ברוידא: 

 

רגע סליחה, אני מבקש דבר ראשון, חייב להגיד לך שאני מגנה את זה שאתה   מר ניר קריסטל: 

לא יכול  הוועדות אתה  לוקח הפסקה כזאת ארוכה בשביל העניינים הפוליטיים שלך על חשבוננו. את  

דקות הפסקה על הזמן של כולנו,   25אחרי צהריים, אבל עכשיו אתה יכול לקבוע    17:00להזיז לשעה  

 כדי שאתה תעשה עניינים פוליטיים. 

 

 התבקשתי על ידי זאת שיושבת פה משמאלי לעשות הפסקה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה תעשה לי טובה.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אנשים שישבו פה, מותר לי 2על ידי  א: מר חיים ברויד

 

 שנינו יודעים מה עשית. שנינו יודעים מה עשית.   מר ניר קריסטל: 

 

   -מותר לי, מותר לי מר חיים ברוידא: 

 

 מותר לך הכול.   מר ניר קריסטל: 

 

   -מותר לי לעשות מר חיים ברוידא: 

 

 מותר לך הכול.   מר ניר קריסטל: 
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   -העשות הפסקמותר לי ל מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 וכנראה שבאמת כואב לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 שנינו יודעים מה עשית.   מר ניר קריסטל: 

 

 תפסיק כבר להגיד שמותר לך, זה לא טיעון, בן אדם צריך שיקול דעת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -מותר לך, אבל הזמן שלנו מר ניר קריסטל: 

 

 רבה רבה.  תודה  רוידא: מר חיים ב

 

 תעשה מה שאתה רוצה, לא על חשבון הזמן שלי.   מר ניר קריסטל: 

 

בשעה   מר חיים ברוידא:  התחילה  הישיבה  התחילה,  הישיבה  בסביבות    18:00חבר'ה  ואנחנו 

 . 20:25השעה 

 

   -אתה קבעת את זה מר ניר קריסטל: 

 

 ,  20-אחרי שעתיים ו מר חיים ברוידא: 
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 דברים.   8,000סדר היום להביא אתה קבעת את  מר ניר קריסטל: 

 

 מותר לי לעשות הפסקה.   20-אחרי שעתיים ו מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון דברים,  200אתה קבעת את סדר היום להביא  מר ניר קריסטל: 

 

   -תהילה, מותר לו לעשות גב' איילת  ארז סגן: 

 

 לא אני.  מר ניר קריסטל: 

 

מ גב' איילת  ארז סגן:  לתהילה,  לו  מבקשת    עשותותר  אני  תהילה,  פוליטיים?  לעניינים  הפסקה 

 שתעני לי, מותר לו לעשות הפסקה וללכת לעשות עניינים פוליטיים? 

 

 אני לא יודעת מה הוא עשה. אני לא יודעת מה ראש העיר עשה.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 בירך את סיירת...   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 י הפסקה.  חבר'ה עשית מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, סליחה,  ב' איילת  ארז סגן: ג

 

  -לפרוטוקול מר חיים ברוידא: 

 

 על חשבון הזמן שלנו.   מר ניר קריסטל: 
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  -חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 זה זלזול בזמן שלנו.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

  -חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 זה בזבוז זמן.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

  -קול, יירשם לפרוטוקוליירשם לפרוטו מר חיים ברוידא: 

 

 ברור שזה זלזול.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

  -אני רוצה שיירשם לפרוטוקול מר חיים ברוידא: 

 

 הוא יכול להגיד שהוא הלך לברך.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אני רוצה שיירשם בפרוטוקול.  מר חיים ברוידא: 

 

 בדי העירייה שמחכים פה.  נוספות של עוהשאלה אם יש כסף לכל השעות ה  מר ארז ברט: 

 

 לא, זה לא בתקציב ארז.   גב' מירב מאיר: 

 

אב   מר חיים ברוידא:  תכנית  ומאור  חשמל  חבר'ה  לכמה 2022אוקיי  כואב  שזה  מבין  אני   .
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  -אנשים. יודגש כי התב"ר מיועד בין היתר לשדרוג, אני מבין

 

 ... לא על הזמן שלי.   מר ניר קריסטל: 

 

   -בין שאלה פעם היו אנשים שלך, והיום לא שלך. שדרוג מערךאני מ רוידא: מר חיים ב

 

  -הכול בסדר... במה אתה מתעסק מר ניר קריסטל: 

 

התוכנית הוכנה על ידי הצוות המקצועי, והיא כוללת שדרוג ופיתוח של מערך  מר חיים ברוידא: 

ותיים וסביבתיים.  נייניים בטיחהתאורה ברחבי השכונות והרחובות בעיר על פי שיקולים מקצועיים ע

אני מדגיש ומבהיר כי היעדר האישור של תב"ר תאורה, למעשה התב"ר התפעולי היחיד שטרם אושר  

לא מעט   ישנם  בשירות.  ופגיעה  בבטיחות  פגיעה  החשוכים,  ברחובות  פגיעה  בשכונות,  לפגיעה  מביא 

בפיתוח חיוני של    תי היא פגיעהתושבים וכן ועדי שכונות שמלינים על כך, הצבעה נגד ההחלטה הזא 

  -העיר. לבקשת החברים שלחנו פירוט של התב"ר ברמת הפרויקטים המתוכננים 

 

 שאי אפשר היה לקרוא אותו.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

. תירוץ לכאן או לכאן אני יודע, אתם לא רוצים תצביעו נגד, כפי  2022לשנת   מר חיים ברוידא: 

 שגובשו על ידי הצוות המקצועי. 

 

 ... שאי אפשר לקרוא אותם.  : זמנטיראנה פוגב' 

 

 אז היית מצלצלת ומבקשת שנגדיל לך אותם.   מר חיים ברוידא: 
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 ביקשתי.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

אני  מר חיים ברוידא:  בעיר,  תאורה  ולתחזוקת  תאורה  לשדרוגי  רחובות  מאור  תב"ר  אישור 

 עובר לשמי. 

 

 ד. אנחנו מבקשים אחד אח גב' מירב מאיר: 

 

 סליחה אני מבקש להתייחס.  קריסטל: מר ניר 

 

 רגע קריסטל ידבר בשמנו.    מר אלי אלוש:

 

 אוקיי בבקשה טוב.   מר חיים ברוידא: 

 

₪. כאשר    4,680,000כאשר יגורנו בא לנו. התב"ר המקורי הזה היה על  תראו,   מר ניר קריסטל: 

י הערכה שלי על כמה  להגיד שגם אנאנחנו אמרנו שבתב"ר הזה מוחבאים הרבה מספרים, אני חייב  

 מוחבא פה, הייתה פחותה מהסכומים שאתם מחביאים פה. 

 

 על מה אתה מדבר?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אסביר, אני אסביר, אני אסביר לכם שקל מול שקל.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה עוד פעם כותב חיבור? על מה אתה מדבר?   מר חיים ברוידא: 

 

 וט.  פרט לפרוטרט פר מר ניר קריסטל: 
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 אני לא יודע על מה אתה מדבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אם תקשיב, אז אולי תחכים.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אני לא יודע על מה אתה מדבר. איך, ממך אני יכול להחכים?  מר חיים ברוידא: 

 

 80,0004,6-בוא אני אסביר, בוא אני אסביר. אתה הסכמת להוריד מהתב"ר מ מר ניר קריסטל: 

   -₪ 4,264,800-עת ל₪, הג

 

 ביקשת להוריד את להאיר את העיר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נכון יפה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מאוד פשוט, אז הוא הסכים...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תן לניר לדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

אתם טענתם,  שאית בדרך. ועוד רגע אתה שומע את הצלצול של המדליות? המ מר ניר קריסטל: 

להוריד   מוכן  אני  ואמרת  כבוד,  אחר  פה  לנו  גוזלים    4,680,000-מ  ₪   300,000הצגתם  אתם  כי   ,₪

  -מהציבור את הפרויקטים. אתם מונעים מהציבור את הפרויקטים. אתה אמרת

 

 לא הצלחתי להבין.   מר חיים ברוידא: 
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 דמת. ת המועצה הקו בוא, בוא, לך לפרוטוקולים של ישיב מר ניר קריסטל: 

 

בוא אבל תנסה להסביר, אני לא מצליח להבין אותך. אתה יודע אני מתקשה   מר חיים ברוידא: 

 להבין אותך.  

 

 אם תקשיב, אני מבטיח לך אם תרצה אני אתן לך גם שיעור פרטי מחר.   מר ניר קריסטל: 

 

 .  100%אין בעיה  מר חיים ברוידא: 

 

שתב מר ניר קריסטל:  לי  חשוב  ראש  באמת  אתה  פה  ין,  שקורה  במה  שתבין  חשוב  וזה  העיר, 

  -בכספים. מה שקורה פה זה ככה

 

   -תקשיב רגע ניר, אתה יודע אין לך מושג בכלכלה, כבר אמרתי לך מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, אל תפריע לי, אל תפריע לי.  מר ניר קריסטל: 

 

 מי שהיה פעם... אתה לא מבין בכלכלה.   מר חיים ברוידא: 

 מדברים יחד(  )

 

אבל  מר ניר קריסטל:  החברה.  מנקה  הייתי  אני  תרופות  סטודנט  הייתי  לא  אני  ברוידא  חיים 

 מה לעשות הבנתי בכסף.  

 

 מה הבעיה שלך? בסדר.   מר חיים ברוידא: 
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 זה לא חשוב. אני התואר שלי היה ספונג'ולוג החברה.  מר ניר קריסטל: 

 

 . 100% מר חיים ברוידא: 

 

 לת? עכשיו אתה מרגיש טוב?  בסדר? קיב ל: מר ניר קריסט

 

 מרגיש מצוין, אבל ככה אתה מציג את הדברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מרגיש טוב? תקרא לי איך שאתה רוצה, ועכשיו בוא נתקדם.  מר ניר קריסטל: 

 

 .  100%אין בעיה, יאללה  מר חיים ברוידא: 

 

 עניין. יופי תודה. עכשיו בוא לגופו של  מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי.  חיים ברוידא: מר 

 

בתושבי    4,264,800 מר ניר קריסטל:  נפגע  אנחנו  אותם  נאשר  לא  שאם  לנו  הסברת  אתה   ,₪

 רעננה. 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

אז בואו אני אסביר לכם עמיתיי. חלק מהתקציבים שמופיעים פה, אם אתם   מר ניר קריסטל: 

על  להצביע  הולכים  עליהם אתם  ת  תצביעו  ואני אסביר. בתוך  מהלכים לא  רק    4,264,800קינים,   ₪

 ₪ נועדו לפרויקטים המדוברים.   1,394,000
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 הגזבר תסביר להם, זה נכון?   מר אילן כהן:

 

רגע, רגע, אני אסביר, תן לי, תן לי לסיים. אבל תן לי לסיים, והגזבר יסביר לך   מר ניר קריסטל: 

 את מה שאתה רוצה.  

 

 תהיה עם תרבות דיבור. אמרת ש ראוב: גב' רונית ויינט

 

 רונית.   מר אילן כהן:

 

 תן לו לסיים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אדון אילן, אילן, אותה טבלה, אותה טבלה מונחת לפני כולנו. לקחתי את כל   מר ניר קריסטל: 

   -לל דרך אגבהפרויקטים, התקנה בז'בוטינסקי, בגדוד העברי בש"י עגנון, תספור את הכול מיליון, וכו

 

   -שוטף! תקשיב אתה לא... לפני שאתה מבלבל את המוח, יש פה שוטף, שוטף מר חיים ברוידא: 

 

 לא בתב"רים.   מר ארז ברט: 

 

 אין דבר כזה לא בתב"רים.  מר חיים ברוידא: 

 

 -רגע, אבל שטפתי בחברת תרופות מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  
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  -בחברת תרופותחיים, אני שטפתי  מר ניר קריסטל: 

 

 שמתי עמוד צריך גם לתפעל אותו. אתה פשוט מדבר...  מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה. רגע, רגע, רגע, אבל תודה. איך אומרים, חביבי הפלת את עצמך.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני הפלתי את עצמי?   מר חיים ברוידא: 

 

כי   מר ניר קריסטל:  לך,  אני אסביר  כואחזקת שבר ת₪ שדרוג    1,800,000כן.  רחובות  -אורת 

 פניות בשנה, איך אמרת, שוטף. זה צריך להיות בתקציב השוטף, ואתם רוצים לאשר תב"ר.   3,000

 

 תגיד לי ניר אתה...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אתה לא מוכן מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה לא בא מוכן מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -מוכןרגע, רגע, אני לא  מר ניר קריסטל: 

 

  -אני אמרתי בישיבה הקודמת ריאל הילדסהיימר:מר א

 

  -סליחה מר ניר קריסטל: 

 

  -אני אמרתי תסתכל בתמליל, אני אומר שהתב"ר כולל מר אריאל הילדסהיימר:
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   -תן לו לסיים לדבר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא סיימתי, תן לי לסיים. תן לי לסיים.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתה לא בא מוכן.   ימר:הילדסהי  מר אריאל 

 

 תן לי לסיים.  מר ניר קריסטל: 

 

 תן לו לדבר, אתה לא... לאף אחד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אריאל, פעם אחרונה בחיים שלך שאתה אומר לי שאני לא בא מוכן.   מר ניר קריסטל: 

 

 פעמים.   4אתה לא בא מוכן, אני אגיד עוד  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה פעם אחרונה בחיים שלך אומר לי שאני לא בא מוכן.  : ניר קריסטל רמ

 

 אל תיעלב, אל תיעלב.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תלמד אותי. אל תלמד אותי.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מבלבל במוח, אתה מבלבל במוח.  מר חיים ברוידא: 

 

 אל תלמד אותי.   מר ניר קריסטל: 
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 במוח.  בלבל אתה מ מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, הטבלה שלך.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל מסבירים לך, אתה צריך להבין, מסבירים לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 סבבה אני שמח.   מר ניר קריסטל: 

 

 ניר מסבירים לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא מבין אולי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יב. אתה עם הראש בקיר.  לא רוצה להקשאתה לא רוצה להקשיב, אתה  מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר גמור.  מר ניר קריסטל: 

 

 אז תענה לו אחרי זה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תקשיבו לי,  מר ניר קריסטל: 

 

   -ניר תסביר לנו  מר אילן כהן:

 

לך.   מר ניר קריסטל:  אסביר  פה  אני  אחזקת    1,800,000יש  של  שוטף  לתקציב  שמיועדים   ₪
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להחליף גוף, צריך לעשות תיקונים, זה שבר שוטף, זה אחזקת שבר, זה  מנורה, צריך  תאורה. נשרפת  

 צריך להיות בתקציב השוטף העירוני ולא על חשבון תקציב הפיתוח שמקורו בהיטלי השבחה ופיתוח.  

 

 יו"ר ועדת כספים.    מר אלי אלוש:

 

זה שהיא הזה כולל אי  ₪, בלתי צפוי מראש, התב"ר  600,000שדרוג רמזורים   מר ניר קריסטל: 

₪. אין לאף אחד מכם דו"ח איך היא הולכת לצאת. החלפת    170,000רזרבה בלתי צפויה מראש של  

₪,   ₪170,000,    300,000  ₪. פרט לכל הסכומים שמניתי פה  300,000עמודים חלודים, זה גם שוטף,  

ני בעד  פעם הקודמת א₪ לפרויקטים, וכמו שאמרתי לכם ב  ₪1,394,000. יש    ₪1,800,000,    600,000

 כל הפרויקטים. אני חושב גם חבריי. ולכן מה שאני מבקש שאנחנו נצביע סעיף סעיף בתב"ר הזה.  

 

 אין שום בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 על כל שורה שורה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אין בעיה.   מר אילן כהן:

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -עכשיו שנייה  מר אילן כהן:

 

 -ואני אומר לך כבר, אני מאשר : ניר קריסטל רמ

 )מדברים יחד(  
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 אסור להצביע שורה שורה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני לא בטוח.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 -זה תגידו אתם, אם אסור מר ניר קריסטל: 

 

 ...  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בסדר, אם אסור, אסור. אין בעיה.  מר ניר קריסטל: 

 

  -שר להפוך את זה לתב"ר תב"ר. תב"ר ז'בוטינסקי, תב"ראפ  ברט:  ארזמר 

 

 שיעשו תב"ר תב"ר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תביאו תב"ר תב"ר.   מר ניר קריסטל: 

 

 תביאו תב"ר לכל דבר, אין בעיה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -ר הזההתב" מר יוסי מזרחי: 

 

   -רגע תקשיב עכשיו מר חיים ברוידא: 

 

 ע את הגזבר.  בואו נשמ  ן:מר אילן כה
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 בבקשה, אני מאזין, אני בשקט אבל.  מר ניר קריסטל: 

 

הבצ"מ   מר יוסי מזרחי:  קודמות.  בשנים  שאושרו  קודמים  מתב"רים  שונה  לא  הזה  התב"ר 

יוצא עם   כידוע, כל פרויקט שיוצא לדרך  נותן   10%מטבע הדברים  וכשאני  וזה הבצ"מ.  בצ"מ שלו, 

  ₪45,000 ברור שזה אומדן, זה יכול להיות    50,000-כזה בורה או משהו  אומדן להחלפת מרכזת תא

 . מי כמוך יודע שכל פרויקט יוצא עם בצ"מ.  ₪10%, ולכן יש בצ"מ של  ₪55,000, זה יכול להיות גם 

 

 אני רק לא רוצה לאשר אותו מראש, לגיטימי.   מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, רגע, רגע,  מר יוסי מזרחי: 

 

 נות ניר.  תן לו לע  : ןגב' דרורה כה

 

 אתה לא נותן לו לענות.    מר אילן כהן:

 

 עם כל הכבוד למליאת המועצה, מליאת המועצה מאשרת מסגרת תקציב.   מר יוסי מזרחי: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

  -כל פרויקט הן בנייה של גן ילדים והן בנייה של בית ספר מר יוסי מזרחי: 

 

 יודע.  מר ניר קריסטל: 
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  -בסוף יוצא לדרך ויש את ה  י מזרחי: יוסמר 

 

 בתוך המסגרת.   מר ניר קריסטל: 

 

  -הבצ"מ מר יוסי מזרחי: 

 

 בתוך המסגרת.   מר ניר קריסטל: 

 

, אני מספיק 10%-נכון, וזו המסגרת. במקום להגדיל את האומדן בכל אחד ב מר יוסי מזרחי: 

   -הוגן כמו שנאמר, באתי ושמתי את הבצ"מ

 

 סבבה.  : מר ניר קריסטל

 

₪    30,000כשורה אחת. אתה רוצה נגדיל כל שורה ושורה, ואז נאשר במקום   יוסי מזרחי:  מר

 ₪, אין בעיה.  33,000נעשה 

 

  -ההסבר הוא כל כך פשוט, ואתה יודע ואתה עושה בזה מר חיים ברוידא: 

 

  -₪ זה לא ₪4,264,000 מתוך   170,000-רגע, רגע, רגע, ה מר ניר קריסטל: 

 

   -₪ מתוך הפרויקט 170,000לא, זה  לא, י: י מזרחמר יוס

 

 מכיר את המספרים.  אני יודע, אני יודע, אני יודע.  מר ניר קריסטל: 
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 כי יתר המספרים הם מספרים שאני יודע לצבוע אותם במדויק.  מר יוסי מזרחי: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מה שהיה קודם לכן.  לא שונה מכל ולכן אני אומר שוב, התב"ר הזה  מר יוסי מזרחי: 

 

 אפשר להצביע עליו שורה שורה?  מר ניר קריסטל: 

 

  -לא שונה מר יוסי מזרחי: 

 

 או שחייבים לפתוח?   מר ניר קריסטל: 

 

 אסור חוקית.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אפשר להצביע עליו שורה שורה?  מר ניר קריסטל: 

 

 אי אפשר להצביע.   מר חיים ברוידא: 

 

 להצביע עליו שורה שורה. אפשר  ריסטל: מר ניר ק

 

 תב"ר הוא יחידה אחת.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 כי אני לא מצביע על תב"ר שיש בו שוטף.   מר ניר קריסטל: 

 



 לוגו חברת התמלול          עיריית רעננה                                                                              
 28.3.2022שלא מן המניין  שיבת מועצהי
 
 

 42 
 

 הוא אומר... שורה שורה והסבר.   מר ארז ברט: 

 

 ₪ שוטף, אני לא מצביע על זה.   1,800,000יש שם  מר ניר קריסטל: 

 

 הזאתי.   ו בסוגיההיינאבל  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה לא מינהל תקין, אני אומר לכם.  מר ניר קריסטל: 

 

 אי אפשר שורה שורה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תצביעו על זה, אתם כוללים תקציב שוטף בתב"רים.  מר ניר קריסטל: 

 

 יש לי שאלה, יוסי אפשר לבנות את זה כתב"ר מפורק?   מר ארז ברט: 

 

 הזה... תוך  ר סכום מאפשר לאש מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 אמרנו לכם תביאו את הפרויקטים. אל תביא לי תקציב שוטף לזה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -חבר'ה חבר'ה, לפני חודשיים הצבעת על תב"ר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה לא אותו דבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 לך סוד.  הצבעת על תב"ר שוטף, אני אגלה  מר אריאל הילדסהיימר:
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 הכול טוב.  ניר קריסטל:  מר

 

 וגם אתה הצבעת על תב"ר...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכול טוב, אז ניסיתם אותי גם שם.  מר ניר קריסטל: 

 

  -שנים האחרונות  10-בכל ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז הטעית אותי גם שם.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 ם.  גם ש ת אותנואז הטעי מר ניר קריסטל: 

 

   -אבל חבר'ה הקבלנים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז הטעית אותנו גם שם.   מר ניר קריסטל: 

 

 ... אז דרורי... לא יהיה להם כסף...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

לעשות   מר ניר קריסטל:  מאיתנו  מבקש  אתה  חוקי.  לא  משהו  לעשות  מאיתנו  לבקש  עכשיו 

 משהו לא חוקי.  

 

 לא ייאמן, לא ייאמן.   ר:הילדסהיימ מר אריאל 



 לוגו חברת התמלול          עיריית רעננה                                                                              
 28.3.2022שלא מן המניין  שיבת מועצהי
 
 

 44 
 

 

   -חברים, חברים מר חיים ברוידא: 

 

 מי אמר שזה לא חוקי?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -זה לא חוקי להכניס מר ניר קריסטל: 

 

  -אני אגיד לך למה, זו שאלה של אמון גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איך אמרת? אמרת שוטף.   מר ניר קריסטל: 

 

 ה מה שעשו עם הכסף, זה הכול.  וזו שאל אוב: גב' רונית ויינטר

 

 ... והצבעת בעד, וגם אתה הצבעת בעד.  במשך שנים מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 ... את התב"ר, ונאשר את התב"רים.  מר ניר קריסטל: 

 

 יש רשות מקומית שלא עושה את זה? באמת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רוצה להצביע על מה שאני יודע בדיוק...דעת שאני יו אני גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 איך אתה אומר זה לא מצב אידיאלי?  מר ניר קריסטל: 



 לוגו חברת התמלול          עיריית רעננה                                                                              
 28.3.2022שלא מן המניין  שיבת מועצהי
 
 

 45 
 

 

לא  מר חיים ברוידא:  כבר  אתם  אצביע,  לא  למה  של  התירוצים  את  גם  אתם  חבר'ה  תראו 

 מצליחים להביא.  

 

 ברור.  מר ניר קריסטל: 

 

   -לסדראנחנו נעלה הצעה   מר ארז ברט: 

 

 אין שום בעיה, אין בעיה.   יים ברוידא: מר ח

 

 ... לא חוקיים ואומר לי שאני בתירוץ?  מר ניר קריסטל: 

 

 חבר'ה אין שום בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -גם בתקציב השוטף גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -תגיד אני רוצה להבין מר ניר קריסטל: 

 

   -אוקיי, אנחנו נצביע מר חיים ברוידא: 

 

 ... מיכאל רייזמן לא קיבל ממך תשובה...   יינטראוב: גב' רונית ו

 

 אתה מבקש ממני לעשות משהו לא חוקי ואומר לי שאני מתרץ?  מר ניר קריסטל: 
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 מירב מאיר?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 אבל הגזבר לא אמר שזה לא חוקי.   : גב' דרורה כהן

 

 סלוצקי?  נגד. דבי  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  ' דבי סלוצקי: גב

 

 עמית צור?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד. רונית ויינטראוב.   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 השוטף לא חוקי.   מר ניר קריסטל: 

 

 נגד. מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 נגד. ניר קריסטל.   מר חיים ברוידא: 
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 נגד.  טל: מר ניר קריס

 

 נגד. איילת סגן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 ₪ לא חוקי, הגזבר...  1,800,000-ה מר ניר קריסטל: 

 

 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר אלי אלוש:

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 אמר את זה המנכ"ל דרך אגב.  מר ניר קריסטל: 

 

 ברט? ארז  ברוידא: מר חיים 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 נגד. רחמים שלום?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 
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 נגד. מיכל ברם?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

  -תשאל אותם בנחת בוועדת  מר ניר קריסטל: 

 

 אנה פוזמנטיר?   מר חיים ברוידא: 

 

  נגד. : זמנטיראנה פוגב' 

 

 אילן תשאל אותם.   מר ניר קריסטל: 

 

 נגד. דרורה כהן?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 בעד. אילן כהן?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:

 

 חיים גולדמן?  מר חיים ברוידא: 
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 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 בעד. לורן איננו. גלי שחר?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   :גב' שחר גלי

 

 ענבר הוכברג?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 חיים ברוידא בעד. כמה זה?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 7, 11 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יופי.  11,7 מר חיים ברוידא: 

 

 תביאו את הפרויקטים ורק את הפרויקטים.   מר ניר קריסטל: 

 

 וק עם הגזבר ועם היועצת... ולגרום שזה ייקרה.  ה לבדיתי רוצחיים הי  : גב' דרורה כהן

 

 אנחנו רוצים. תביאו את הפרויקטים ורק את הפרויקטים.  מר ניר קריסטל: 

 

 ייאמר לפרוטוקול, תהילה ייאמר לפרוטוקול שאנחנו... גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  
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 צביעו נגד תושבי רעננה...  אופוזיציה ה  אני מבקש שיירשם לפרוטוקול שאת...  מר אילן כהן:

 

 בעד תושבי רעננה.   מר חיים גולדמן: 

 

 שיירשם שאנחנו הצבענו לפי החוק.  מר ניר קריסטל: 

 

 ... נגד התושבים.    מר אילן כהן:

 

 שיירשם שאנחנו הצבענו לפי החוק.  מר ניר קריסטל: 

 

 תהילה, תהילה,   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

 תאמינו לי, אתם רק עושים לי טוב...  ם ברוידא: חיימר 

 

 -תן לי לדבר. אני מבקשת גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

אני אומרת לפרוטוקול אני מבקשת שהגזבר יזמן אותנו כדי לגבש הצעה על   גב' רונית ויינטראוב: 

 תאורה שאנחנו נוכל להצביע עליה, בסדר?  

 

י חייב להגיד לך משהו. אנחנו יש בינינו הסכמה מלאה  , אנדמן תראהחיים גול מר ניר קריסטל: 

 על הפרויקטים, על כל היתר לא. 
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 רחובות חשוכים...   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 רגע, רגע. חבר'ה תקשיבו.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה תקציב שוטף?   מר ניר קריסטל: 

 

 חבר'ה, חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 

 

 די, די, באמת די. באמת אי אפשר ככה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

חד   מר יוסי מזרחי:  פעולה  זו  האם  משמעותם  בתב"רים,  לא  בתב"רים  פעולות  של  המהות 

  -2022בשנת פעמית או לא פעולה חד פעמית. כל נושא האחזקה 

 

 כל מנורה זה חד פעמי?   מר ניר קריסטל: 

 

תאור מר יוסי מזרחי:  על  מדבר  אני  מרגע,  רחובות,  כל  ות  לד,  לתאורת  עוברים  ואנחנו  אחר 

  -הנושא של האחזקה של תאורת לב הינה חלק מהפרויקט

 

 ואישרנו את זה כבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, רגע, לא, לא, לא.   מר יוסי מזרחי: 
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 מיליון ₪, למה אתה אומר לי לא?   15אישרנו  מר ניר קריסטל: 

 

של הקבלנים. מה שיש לנו פה, זה נושא   חלק מהאחריותזה משהו אחר. זה   מר יוסי מזרחי: 

  -של

 

 של אחזקת.  מר ניר קריסטל: 

 

 תן לו לדבר. אתה לא נותן... אני לא מבין, תן לו לדבר. אתה פשוט...  מר חיים ברוידא: 

 

 הוא דיבר ושתקנו.    : גב' דרורה כהן

 

 אבל תפסיקי לצעוק.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

מח מר יוסי מזרחי:  זה    לדוגמא  ליפיםאם  האלה  הדברים  של  המהות  עמוד,  שמחליפים  כמו 

 דבר שמחזיק לאורך זמן.  

 

   -פניות בשנה שאתם הגשתם לנו 3,000אחזקה  מר ניר קריסטל: 

 

   -קריאות אבל הדברים האלה בסוף בסוף נמדדים 3,000לא, לא, לא, זה  מר יוסי מזרחי: 

 

 תם. בסדר, שמשרד הפנים יבדוק או מר ניר קריסטל: 

 

 במהות הפעולה.   י מזרחי: מר יוס
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 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 במהות הפעולה.   מר יוסי מזרחי: 

 

לי שבסדר, אני   מר ניר קריסטל:  יגיד  יבדוק אותם, בסדר, זה בסדר. אם הוא  שמשרד הפנים 

 אצביע בעד. 

 

   -זה בסדר. אבל... שבה אתה מציג את המספרים מר יוסי מזרחי: 

 

   -אני מודיע לך רק דבר אחדהכול בסדר,  מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר.  מר יוסי מזרחי: 

 

אני הולך לבקש חוות דעת מהיועצת המשפטית של משרד הפנים. אם משרד   מר ניר קריסטל: 

   -הפנים יגיד שזה חוקי

 

  -יש לו יועץ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מבטיח לך...   מר ניר קריסטל: 

 

 יועץ.  ש להם עצת, ילא יו מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז בואו נעבור להחלטה לממשלה, שהממשלה תחליט לנו.   מר אילן כהן:
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 אין בעיה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -ניר, ניר, אני רוצה להגיד לך, אתה מוביל מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יכול להגיד לי מה שאתה רוצה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -הזאתית כל החבורה תקשיב ניר, אתה מוביל א  מר חיים ברוידא: 

 

 אוי, אוי, עכשיו בחייך.   מר ניר קריסטל: 

 

  -לחידלון, לחידלון אתה מביא מר חיים ברוידא: 

 

 למה? כי אתה מערבב אותנו בכספים?  מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא מערבב אותך, אני פשוט מסביר לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לפרויקטים. ₪  4,264,000-אתה פעם קודמת סיפרת לנו שכל ה מר ניר קריסטל: 

 

 -זה בדיוק מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 ועכשיו הסבירו לך את הדברים.  מר חיים ברוידא: 
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 אתה בעצמך מראה את הרשימה.  מר ניר קריסטל: 

 

הדברים  מר חיים ברוידא:  של  עצמי  הרס  פשוט  אתה  האלה.  הדברים  את  עכשיו  לך  הסבירו 

 האלה. 

 

 דרך אגב פעם קודם הוא הוביל נכון?  טל: מר ניר קריס

 )מדברים יחד(  

 

 , יאללה.  2022אין בעיה. אישור תקציב רגיל לשנת  מר חיים ברוידא: 

 

אריאל תרשום אותי כנמנעת, כי אני לא מבינה על מה אתם מדברים. אני לא  : אנה פוזמנטירגב' 

 פה, ולא פה. 

 

 יגידו.  רה, נראה מה עד שלא תיפגע בחו  מר אילן כהן:

 

 לא, אני ביקשתי פירוט ונתנו לי... של חצי מ"מ, אי אפשר לקרוא את זה...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

אגב בשביל לדייק כמו שאמרתי מקודם, ראש העיר אמר במפורש, אני מדגיש   מר אריאל הילדסהיימר:

וחבל. ושוב    לא בא מוכן,   שהתב"ר הזה מתייחס רובו ככולו לתחזוקת התאורה. אתה לא קורא, אתה

   -פעם, פעם עשירית

 

 אריאל, אריאל, אריאל.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תמשיך...  מר ניר קריסטל: 
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לא תמשיך, לא תמשיך, אתה הורס את כל החבורה הזאת, אתה הורס, אתה   מר חיים ברוידא: 

 גמרת. 

 

  -אריאל אתה פקיד עירייה מר מיכאל רייזמן: 

 

  הלאה.  מר אילן כהן:

 

 תדבר יפה לנבחרי ציבור.   רייזמן: מר מיכאל 

 

 כמו שדיברו אליי.   מר חיים ברוידא: 

 

 תדבר יפה... תדבר יפה אל נבחרי ציבור.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... להעמיד אותך על טעותך. אתה אומר דברים לא נכונים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תדבר יפה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ליי.  כמו שדיברו א מר חיים ברוידא: 

 

 תדבר יפה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כמו שדיברו אליי.   מר חיים ברוידא: 
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 אתה יכול...  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כמו שדיברו אליי.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אבל אתה יכול לדבר יפה. לדבר יפה. לדבר יפה. לדבר יפה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 יש דרך להתבטא.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אתה אומר דברים לא נכונים.  לדסהיימר:מר אריאל הי

 

את   מר ניר קריסטל:  לעשות  מוזמן  אתה  בכבוד,  אליך  מתייחסים  בכבוד,  אליך  מתייחסים 

 אותו דבר. 

 

 ... להגיב על הדבר הזה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אריאל, תדבר בצורה מכובדת לנבחרי ציבור.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -פשוטיש לך  וידא: מר חיים בר

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

  -יש לך טבע לדבר ולהציג דברים מר חיים ברוידא: 

 

 אני שמח.  מר ניר קריסטל: 
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 שהם לא נכונים.   מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 ואתה גורם לכל החבורה הזאתי לנזק אדיר.   מר חיים ברוידא: 

 

 סדר. ל בהכו מר ניר קריסטל: 

 

 העיר לא תיפגע. העיר תמשיך לפעול.  חיים ברוידא:  מר

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 והעיר ממשיכה לפעול.   מר חיים ברוידא: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 ואתה גורם נזק, נזק לכולם.  מר חיים ברוידא: 

 

 -אתם זוכרים מה הוא אמר לי... שחור על גבי לבן את  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 :הצבעה

  7 –ד בע

 10 -נגד 
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 1 –נמנע 

 החלטה: 

 .  עדכון תב"ר מאור רחובותלאשר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 . 2022אישור תקציב רגיל לשנת  .1

 

. אני פותח את הישיבה החשובה הזאתי, כפי  2022אישור תקציב רגיל לשנת   מר חיים ברוידא: 

  -םלחנו לסיי לשמחתי הצשהצגתי גם בישיבה הקודמת. 

 

   -יוסי, כתוב גם שצריך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפריעי לי עכשיו.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... בשוטף.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפריעי, אל תענה לה יוסי, אל תענה לה.   מר חיים ברוידא: 

 

 קצת נימוסים באמת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מס.  וד מנואתה מא גב' רונית ויינטראוב: 

 

באיזון, זו   2021כפי שהצגתי גם בישיבה הקודמת לשמחתי הצלחנו לסיים את  מר חיים ברוידא: 

 השנה השלישית ברציפות.  
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 איך? אמרת סיימת בגירעון...  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -בהתאם לתחזית התקציב והצלחנו לשמור מר חיים ברוידא: 

 

 ן.  גומר בגירעו 2021אמרת  מר מיכאל רייזמן: 

 

 על מעמדה של רעננה כעיר איתנה.  ברוידא:  מר חיים

 )מדברים יחד(  

 

 אני אסביר אחר כך.   מר יוסי מזרחי: 

 

האשראי   מר חיים ברוידא:  דירוג  חברת   ...SMP    משרד מטעם  בעירייה  מקיפה  ביקורת  ערכה 

טריפל   בדירוג  זוכה  העירייה  כי  שעבר  בשבוע  והודיעה  ולהערכה  Aהפנים,  ביותר  על    הגבוה  רבה 

יישר כוח לכל העוסקים במלאכה. בבניית תקציב  התנה והפיננסית. אני אומר    2022לותה הכלכלית 

   -השקענו מאמצים רבים

 

  -בתקציב יודעים מה קורה אחרי גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ליצור תקציב מאוזן מר חיים ברוידא: 

 

 שלא נקבל את הבור...   גב' רונית ויינטראוב: 
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 העבודה נעשתה במקצועיות וביסודיות רבה,  ואחראי. ידא: מר חיים ברו

 

 היום אנחנו רואים את הבור.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ביטוי  מר חיים ברוידא:  לידי  שבא  כפי  העירייה,  מנהלי  עם  ושיתוף  מעמיקה  חשיבה  תוך 

ו מאחר  תקציב.  המקושרת  מונע  10-בתוכנית  והם  רוב  אופוזיציית  יצרו  העיר  מועצת  את חברי  ים 

  -גביית אגרת האבטחהאישור 

 

  -... שונה  מר ארז ברט: 

 

₪ לחודש לבית אב שיועדו לאורך כל השנים להפעלת סיירת    17סך ממוצע של   מר חיים ברוידא: 

   -ביטחון, שקלנו את המשך דרכה של הסיירת

 

   -₪ 70-₪ ו 60סליחה, אנשים משלמים  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לתר.  גירתה לאדי סעד כ מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה מדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -כפי שעדכנתי גם בישיבה הקודמת מר חיים ברוידא: 

 

  -... החלטת מר ניר קריסטל: 

 

  -לאחר בדיקה וחשיבה מעמיקה מר חיים ברוידא: 
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 ... לסגור אותה.   מר ניר קריסטל: 

 

אופ מר חיים ברוידא:  חברי  החלטת  בו  מצב  למנוע  תפגע  וכדי  החלטתי וזיציה  רעננה,  בתושבי 

   -להימנע מסגירת הסיירת

 

 מה אתה אומר, אבל צמצמת אותה.  מר ניר קריסטל: 

 

  -המופעלת כעת במסגרת יעילה מר חיים ברוידא: 

 

 ₪ על אגרת שמירה.    17תגידו מישהו שילם רק  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ביצענו התאמות מר חיים ברוידא: 

 

   -רגע, רגערגע, רגע,  : מר ניר קריסטל

 

  -אנחנו יודעים אם מישהו שילם גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תענה לי בכמה צמצמת...   מר ניר קריסטל: 

 

  -עשינו את כל הפעולות הנדרשות מר חיים ברוידא: 

 

 ₪.  60 גב' רונית ויינטראוב: 
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  -כולל העצמת השימוש באמצעים טכנולוגיים חדשניים מר חיים ברוידא: 

 

 ₪.  70 טראוב: רונית ויינ' גב

 

 שהוכנסו... העירייה.   מר חיים ברוידא: 

 

 סגרת חצי מהסיירת, על מה אתה מדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

   -כעיר חכמה מר חיים ברוידא: 

 

  -אלוהים אני לא יכולה יותר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 געו. ... שהשירות ורמת הביטחון של תושבי רעננה לא ייפ  מר חיים ברוידא: 

 

 סגרת חצי מהסיירת, אתה מספר סיפורים.   ר קריסטל: מר ני

 

 ₪...  17 גב' רונית ויינטראוב: 

 

שיהיה ברור דווקא בתקופה זו אי אישור התקציב, הכולל כיום גם את תקציב   מר חיים ברוידא: 

  -הביטחון האישי, השמירה והסיירת, משמעותו פגיעה ישירה בביטחון התושבים, ויש לכולנו

 

 את הפגיעה כבר יצרת.   ל: מר ניר קריסט

 

 לממן מופעי ראווה ולסגור את הסיירת.  את הפגיעה אתה יצרת כי העדפת  גב' רונית ויינטראוב: 
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 )מדברים יחד(  

 

 אתם רוצים ארוחות צהריים בחינם. אין ארוחות צהריים חינם.  מר חיים גולדמן: 

 

  -אני מודה לצוות הניהולי המקצועי מר חיים ברוידא: 

 

 להפעיל סיירת כמו שצריך עולה כסף, אין ארוחות צהריים בחינם.   גולדמן: מר חיים 

 

לחבריי בהנהלת העיר, יו"ר ועדת כספים גלי שחר, לחברי ועדת כספים ולכל  מר חיים ברוידא: 

 העוסקים במלאכה. אבקש מגזבר העירייה לפטר, לפרט ולתת התייחסותו.  

 )מדברים יחד( 

 

 ה.  יצא טוב יאלל מר חיים ברוידא: 

 

 יצא טוב, תאמין לי.   מר ניר קריסטל: 

 

 הם רגילים להשתמש במילה עזיבות ופיטורין.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -טוב אנחנו מביאים לכם את התקציב למעשה בפעם ה מר יוסי מזרחי: 

 

 רביעית. מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הרביעית.  מר יוסי מזרחי: 
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 נייה. לא, הש גב' דבי סלוצקי: 

 

עם אגרת   וסי מזרחי: מר י ואז. בדצמבר הבאנו את התקציב  טיפה היסטוריה  לה  נעשה  בואו 

שמירה באופן מלא, האגרה לא אושרה, ולכן גם התקציב לא הובא לדיון, כי התקציב לא היה מאוזן.  

 בינואר הבאנו את התקציב עם אגרת שמירה מוקטנת. 

 

 הבאת אותו. אז זה לא נקרא ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה נקרא שהבאתי.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 הביאו את הספר ואתה סחבת אותו למועצת העיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הבאנו, אבל לא הייתה הצבעה.  מר יוסי מזרחי: 

 

 נשלח זימון שזה בסדר היום, זה נקרא להביא.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הצבעה.   לא הייתה מר ניר קריסטל: 

 

בינואר היה דיון נוסף על אגרת שמירה מופחתת, ובהתאם לזה תקציב, מאחר  יוסי מזרחי:  מר

 והאגרה לא אושרה גם התקציב השני לא הובא להצבעה. היה דיון אבל לא הובא להצבעה. 

 

 אז זה פעמיים.  גב' איילת  ארז סגן: 
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 הצבעות היו.   2  מר ארז ברט: 

 

אני מר יוסי מזרחי:  ל  כן.  הובאומר  אגרת א  ללא  זה  את  הבאנו  פברואר  בסוף  להצבעה.  א 

  -מיליון ₪, תקציב זה הובא להצבעה 6-השמירה, עם סיירת מוקטנת בהיקף של כ

 

 עם סיירת מוקטנת הבאת את זה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪?   6של  מר ניר קריסטל: 

 

הנה, גב' רונית ויינטראוב:  מוקטנת?  סיירת  עם  שזה,    הבאת  מה  פגעת  זה  אתה  פגעת,  אתה  כי 

 בסיירת. 

 

 אתם גרמתם לזה, אתם גרמתם לזה.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 תנו לו לדבר, הוא האוטוריטה פה...  מר חיים ברוידא: 

 

זה   מר יוסי מזרחי:  שמירה,  אגרת  גביית  ללא  שהיה  בהיקף  סיירת  לקיים  שאפשר  הציפייה 

   -דבר שהוא לא מעשי

 

 אלא אם כן מדיניות ראש העיר משתנה.   טראוב: רונית ויינ' גב

 

  -גם אם מר יוסי מזרחי: 
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 מיליון ₪?   5-אלא אם כן ראש העיר מוותר, למה לתקצב את מינהל קהילה ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סדרי עדיפויות יוסי, משנים סדרי עדיפויות. וזה מה שאומרת רוב המועצה.   מר ניר קריסטל: 

 

 יוסי, אתה מיישם סדרי עדיפויות, נכון?   וב: ויינטראונית גב' ר

 

  -עדיין מר יוסי מזרחי: 

 

 תנו לו לדבר בבקשה, בבקשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

ניתן   מר יוסי מזרחי:  לא  עדיין  גם  היום,  שהתקציב  כפי  עדיפויות...  סדרי  בשינוי  עדיין  גם 

  -לקיים

 

 נעזור לך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪ סיירת, לא ניתן.  12-ב י מזרחי: יוסמר 

 

 נכון, כפי שהוא היום.    מר ארז ברט: 

 

 גם עם קיצוצים, גם עם ביטול אירועים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אפשר?   2021אבל כל  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא.  מר יוסי מזרחי: 
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 היה חסר לך שם פחות...  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 לסיירת... זה בסדר.   8.5 י סלוצקי: דב גב'

 

 אתה מיישם סדרי עדיפויות... זה סדרי עדיפויות שלו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ישנם סעיפים שאני מיישם סדרי עדיפויות מר יוסי מזרחי: 

 

   -הוא מעדיף את ה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -רגע, שזה סעיפים כמו תמיכות מר יוסי מזרחי: 

 

   -הוא מעדיף נצנצים ו : טראובית ויינגב' רונ

 

   -כמו אירועים, רגע מר יוסי מזרחי: 

 

תנו לו לדבר חבר'ה. הוא גזבר העירייה הוא גם מנהל התחום הכספי, תנו לו  מר אריאל הילדסהיימר:

 לדבר באמת. 

 

 סדרי עדיפויות הם גם בניקיון לצורך העניין.   מר יוסי מזרחי: 

 

 .  ו לו לדבררונית, תנ  גב' מיכל ברם:
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אנחנו  מר יוסי מזרחי:  האם  שלכם  החלטה  זו  אבל  נכון.  זה  בניקיון  גם  זה  עדיפויות  סדרי 

  -מנקים

 

קורה  מר חיים ברוידא:  מה  ידעה  שלא  כיוון  הזה,  הסיפור  בגלל  עזבה  יעל  עירית  שלך  החברה 

 בעירייה. אז יאללה תפסיקי עכשיו לבלבל את המוח. 

 

 ה מדבר? על מה אתלי  תגיד גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על מה אני מדבר? על עירית יעל אני מדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מדבר על המצב הכלכלי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על עירית יעל אני מדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪ כי מה?  100-עומס המלוות עלה בתקופה שלך ב גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סיימת?  מר חיים ברוידא: 

 

 להלבין את פני האנשים ברבים.  דבי סלוצקי:  גב'

 

 סיימת את דרכך הפוליטית ברעננה. תמשיכי עוד מה שנשאר.  מר חיים ברוידא: 

 

 לפחות אני...  גב' רונית ויינטראוב: 
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 למה אתה הבוחר היחיד שלה?  מר ניר קריסטל: 

 

 מה הפרק הפוליטי שלך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 וחר היחיד שלה?  אתה הב יסטל: מר ניר קר

 

 קדימה הלאה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מה הפרק הפוליטי שלך...?  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 הלבנה של פנים... אני ממש מוחה.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

  -מוחה על זה... להלבין את פניה גב' דבי סלוצקי: 

 

י את פניה. להיפך, פרגנתי לה את לא מבינה. פרגנתי לה כי היא  אני לא הלבנת מר חיים ברוידא: 

ימים    10-נכנסה לביילסקי ואמרה לו, שאם הוא לא מאפשר לה להיות בעניינים היא עוזבת. נסעה ל

אותה   הפנה  הוא  לא?'  או  בעניינים  להיות  לי  נותן  אתה  'האם  לו:  ואמרה  אליו  וחזרה  לתאילנד 

חרי שהרוויחה הרבה כסף וכתבה מכתב התפטרות, כי אמרה אני  למשרד שלה א  למנכ"ל, והיא הלכה

 לא מוכנה לאבד את היכולת שלי כמי שמחזיקה כרטיס של מנהלת חשבונות.  
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 אתה ממציא גרסאות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני לא ממציא שום גרסאות מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יודע מה אני...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -תרימי אליה טלפון תדברי איתה וידא: מר חיים בר

 

 לא, כל מועצת העיר תדע את האמת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -תדברי איתה, תדברי איתה מר חיים ברוידא: 

 

   -כשאתה נלחץ אתה אומר דברים מניפולטיביים גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני לא מכיר מישהו מר חיים ברוידא: 

 

 אתה נלחץ אתה אומר דברים מאוד בעייתיים.  כש יינטראוב: גב' רונית ו

 

 אני לא מכיר מישהו שאחרי שנתיים שם את המפתחות והולך.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לחוץ ונלחץ ולחיץ...  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

  אדריכלי  2מה  מנהלות רווחה עזבו? למה אנשים בלשכה שלך עזבו? ל  3למה   גב' רונית ויינטראוב: 
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 שנים.   5שנים, גם לא  10עזבו? תגיד לי. לא אנשים שהיו  עיר עזבו? למה כל כך הרבה ראשי אגפים

 

 מהסיעה הלכה.   50%מהסיעה שלך,  50%לא  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מהסיעה שלך עזבה?   50%תגיד לי, כן, למה  מר חיים ברוידא: 

 

 עות...  וריה בכל הסיאין שיא כזה בהיסט מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מהסיעה שלך עזבה?  50%למה  מר חיים ברוידא: 

 

 ? 50%איזה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מהסיעה, לא ייאמן.   50% מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . 50% מר חיים ברוידא: 

 

 . 50%צבי...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 עזבו?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ההיסטורי. בכל  דים לזהאין תק מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 אבל גם הם התחלפו.   מר חיים ברוידא: 
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 איפה הסיעה שלך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גם הם התחלפו.   מר חיים ברוידא: 

 

 איפה הסיעה שלך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איפה הסיעה שלך?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 גם הם התחלפו.   מר חיים ברוידא: 

 

   -מנהלת משאבי אנוש הייתה שנה וחצי ב: ינטראונית ויגב' רו

 

 היא עזבה עוד לפני שהוא נכנס, על מה את מדברת? על מה את מדברת?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה דיון באנשים פרסונליים עכשיו? מה קרה לכם... זה לא מתאים.  גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 

 בגן?  מה אנחנו  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יאללה קדימה, קדימה.   ים ברוידא: מר חי

 )מדברים יחד(  

 

 התקציב הזה מובא אליכם בשנית ללא אגרת השמירה.  מר יוסי מזרחי: 
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 רגע שקט.  מר חיים ברוידא: 

 

לאחר...   מר יוסי מזרחי:  הביטחון  סיירת  של    6כאשר  הקיום  את  לאפשר  כדי   ,₪ מיליון 

 הסיירת. 

 

 חון? לא הבנתי. סיירת הביט המ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 12אני אומר התקציב הזה מובא לאחר שלא נכללה אגרת השמירה בהיקף של  מר יוסי מזרחי: 

נקבע   מיליון ₪ אובדן הכנסות. הדבר הזה הבאנו קיצוץ כדי לממן את סיירת הביטחון, באופן שבו 

של   בהיקף  שלה  ההפעלה  בי  6אופן  גם  פה  שטענו  כפי  הקיצוץ   .₪ הקודמת,מיליון  למעשה    שיבה 

גם   בניקיון,  גם  בחינוך,  גם  הזה.  הסכום  את  לגייס  מנת  על  האגפים,  כל  לאורך  קיצוץ  ביצענו 

 בתמיכות, אפרופו מה שהצבענו, 

 

 גם בכיבוד.   מר אילן כהן:

 

 סליחה?  מר יוסי מזרחי: 

 

 גם בכיבוד.   מר אילן כהן:

 

 גם בכיבוד שאני לא נותן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 א היה סביח. לא היה סביח. ל לדמן: ים גומר חי
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 די נו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אמרנו די.   מר אילן כהן:

 

 אם זה גם בהשתלמויות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 רוצים לדבר, היא אומרת לי די.   מר אילן כהן:

 

 אירועים הצטמצמו, יחסי הציבור שאותם ביקשתם בוטלו.  מר יוסי מזרחי: 

 

 בוטלו, נשאר.  לא  ינטראוב: גב' רונית וי

 

, אם  2019לא, לא, לא, אתם ביקשתם להשאיר את זה ברמה הזו, לרמה של   מר יוסי מזרחי: 

 , כפי שביקשתם. כל האלמנטים האלה נכנסו בתקציב הזה. 2019אפשר לחזור ברמה של 

 

 פעם.   20הם יודעים את הכול, אתה דיברת איתם   מר אילן כהן:

 

ת, אני אומר שוב, במתכונת התפעול של העירייה כמו שהוא  זה במתכונ, ושוב מר יוסי מזרחי: 

 היום. 

 

 הצבעה חיים.    מר אילן כהן:

 

כלומר לא פגענו לצורך העניין בתדירות הניקיון ברחובות. אם תחליטו לפגוע   מר יוסי מזרחי: 

יא בתקציב  סיפור אחר. אבל כרגע רמת השירות שנשמרת, שהייתה עד היום לתושב נשארת כפי שה
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  -וכחי, וזה התקציב כפי שאנחנו רואים אותו כיוםהנ

 

 חוץ מהסיירת. חוץ מהסיירת.  מר חיים גולדמן: 

 

 אוקיי, אני מבקשת להתייחס. אפשר? מותר יו"ר הישיבה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עזבי רונית אותו דבר.    מר אילן כהן:

 

 לא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אומרת.  דברים את  תםאו  מר אילן כהן:

 

 די!  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פעם. מסכים איתך, אני מסכים איתך.  10אבל... שמענו אותם   מר אילן כהן:

 

 אתה תיתן לי לדבר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מצביע איתך.    מר אילן כהן:

 

   -ואללה את יודעת מה, את צודקת... למפרע, למפרע מר חיים גולדמן: 

 

   -לכו תסבירו טראוב: רונית ויינ' גב
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 שמענו כבר פעם שעברה.   מר חיים גולדמן: 

 

 -ראש העיר זה שאתה מאפשר לא לתת רשות דיבור גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מצביע איתך רונית.    מר אילן כהן:

 

 זה אבסורד שאת המפריעה הכי גדולה, ואת מבקשת...  מר חיים ברוידא: 

 

 ריעה.  אני לא מפ ב: גב' רונית ויינטראו

 

 קדימה יאללה רונית.  הנה, את כל הזמן מפריעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ... סתימת פיות שלך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יאללה קדימה רונית.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אוקיי, רק תוודא, אני מבקשת תנסה רק ממלכתיות  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בר'ה רונית מדברת.  ח אני אשמור, אני אשמור,  מר חיים ברוידא: 

 

בדיוק, בדיוק. כי תקציב צריך להיות לעיריית רעננה אין מה לעשות. ולהביא  גב' רונית ויינטראוב: 

  -לנו

 

 אז תצביעי בעד, אז תצביעי בעד.   מר אילן כהן:
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תקציב גב' רונית ויינטראוב:  לנו  ר  להביא  טעם.  שום  בזה  אין  הקודמת,  בפעם  דחינו  אש שאנחנו 

דרכים   1001ה ועדת כספים, הייתה לך הזדמנות פז להגיע ולנסות בוועדה לייצר פשרות,  העיר היית

דוגמא, אתה מסבסד   לך  אני אתן  בוא  לך,  אני אגיד  אז  לייצר פשרות?  לא מנסה  יכולת, למה אתה 

   -מיליון ₪. הורדתי את המשכורות 5מנהל קטן שזה לא באמת מנהל, כמו מנהל קהילה. מעל 

 

 בתקופתך לא היית שם? בתקופתך זה לא היה?   א: חיים ברויד רמ

 

 תגיד לי ההיסטוריה תעזור לך להעביר תקציב ברעננה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את יודעת מה רונית את צודקת, רונית את צודקת,   מר חיים גולדמן: 

 

   -מיליון ₪ 2 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תך.  אני איתך, אני אי מר חיים גולדמן: 

 

   -מיליון ₪ 2סליחה,  נית ויינטראוב: גב' רו

 

   -אני מציע לאחד את המנהל, אני מציע לאחד את המנהל עם התרבות מר חיים גולדמן: 

 

   -תנו לי לדבר. תנו לי גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -תרבות ונוער לדבר אחד מר חיים גולדמן: 
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אם   גב' רונית ויינטראוב:  שלי.  ההסתייגות  את  שילהביע  רוצים  תקציב  אתם  שיהיה  סיכוי  היה 

 לרעננה. 

 

 -מיליון ₪ 40מיליון ₪ היא קיבלה,  40  : גב' דרורה כהן

 

 מיליון ₪? 44 מר חיים גולדמן: 

 

 מיליון ₪ תקציב של התרבות.  44  : גב' דרורה כהן

 

 -אבל אני חושבת, זה בסדר  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 מזכירה? ומה עם משכורת? ומה עם הכול.  ומה עםרכב?  ומה עם מר חיים גולדמן: 

 

 משכורת הייתה לה.    מר אילן כהן:

 

 את כבשת הרש, את כבשת הרש את רוצה לקחת, את כבשת הרש.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 ... 10%מהתושבים, את יודעת מה תני לי  30%מה זה...  מר חיים ברוידא: 

 

  -בר'הרגע ח מר חיים ברוידא: 

 

 שיירשם שראש העיר נתן לקואליציה... להביע הסתייגויות על התקציב.   רונית ויינטראוב: גב' 
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 חיים תן לה לדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 דקות.   10דקות, אני מזכירה, יש לכל אחד  10תן לה לסיים, יש לה  עו"ד תהילה סובל: 

 

 קדימה, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 שעה.  –דקות שלה. היא כבר דיברה חצי שעה  10-את ה.. היא עברה . מר חיים גולדמן: 

 

 ... שלא ניהלת את הישיבה, אז לא יכולתי...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קדימה, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

חיים, חסר כסף היום לסיירת, בואו נעשה מהלך. קודם כל אפשר לאחד את   גב' רונית ויינטראוב: 

 וער, פנאי שכולל המון רכיבים, זה דבר אחד.  אגף תרבות, נמנהל קהילה עם 

 

 ולתת סגן בשכר.    מר אילן כהן:

 

   -מיליון ₪. המשכורות מגיעות 2אפשר לקצץ שם  גב' רונית ויינטראוב: 

 

. אני מחזיק  -בסדר, מסכים איתך, מסכים, אני מסכים, אבל זה יהיה תחת ה מר חיים גולדמן: 

 התיק, מה את אומרת? ואני מחזיק  התיק, אנחנו נאחד את זה, 

 

   -זה שמנהל, תן לי לדבר גב' רונית ויינטראוב: 
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 את מדברת...  מר חיים גולדמן: 

 

 מי המציא את מנהל קהילה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני שואל אותך, מה את אומרת?  מר חיים גולדמן: 

 

ברענ גב' רונית ויינטראוב:  תקציב  להעביר  לך  תעזור  לא  ננסהההיסטוריה  בוא  אף    נה,  להתקדם. 

 אחד לא היה מושלם, אף לא יהיה מושלם חוץ ממך, אבל בוא נעשה הצעות ייעול ותיקון, אוקיי?  

 

 תני מתחת לחגורה.    מר אילן כהן:

 

  -אפשר לחזור גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תני מתחת לחגורה.    מר אילן כהן:

 

  -אפשר לחזור גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -יעאני מצ לדמן: מר חיים גו

 

 מיליון ₪.   2 גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני מציע לבטל מר חיים גולדמן: 
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 -אני לא ממשיכה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חיים, תן לה לדבר.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 המלבין פני חברו ברבים...   מר אילן כהן:

 

 ראש העיר אני מבקשת שתאפשר... גב' רונית ויינטראוב: 

 

את גם רוצה את המלגות, את גם רוצה את הנוער, את גם רוצה את זה, ואת  גולדמן: יים מר ח

אומרת לבטל את מנהל קהילה. בושה וחרפה, בושה וחרפה. את יודעת מה יש מזל, יש מזל שיש את 

לציבור   דואגת  היית  לא  את  להם.  דואגת  היית  לא  את  קהילה  מנהל  היה  לא  אם  כי  קהילה.  מנהל 

השיר את  הקהישצריך  של  ונגד  ותים  דתיים,  ספר  בתי  ונגד  כנסת  בתי  נגד  שאת  כמו  היית  את  לה. 

בכלל הכול, ונגד הכול הפוך הפוך, את לא היית דואגת לאוכלוסייה הדתית שמנהל קהילה דואג להם. 

  -אז איך את לא מתביישת להגיד

 

 אני יכולה להמשיך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

כז מר חיים גולדמן:  דבר  הרשבכלל  כבשת  רוצה    ,ה.  את  הדתי  הציבור  של  הרש  כבשת  את 

לקחת. בטח, זה כל כך מתאים לאג'נדה שלך, האג'נדה האנטי יהודים, אנטי מאמינה, אנטי הכול. את 

 פרוגרסיבית זה מה שאת.  

 

   -תנו לה לסיים לדבר עו"ד תהילה סובל: 

 

פעם נגד    50יע  ת יכולה להצבזה מה שאת רוצה, זה לא ילך לך, לא ילך לך. א  מר חיים גולדמן: 
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 התקציב, את תעופי מהמועצה בטיל, וזה לא ילך לך. 

 

 תנו לו, אל תפריעו לו. אני רוצה שהדברים יירשמו בפרוטוקול.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אני גם רוצה, כן יירשמו. לא רק יירשמו, זה הכול מוקלט. את אנטי יהודית,  מר חיים גולדמן: 

ית, ואת ממשיכה בדרך הזו לכל אורך הדרך. את מוכיחה את זה כל  את אנטי יהודאת אנטי יהודית, ו

יום מחדש. כל יום. ובהצעה הנלוזה הזו שלך, לקחת ולחמוס את כבשת הרש, את מוכיחה את זה על  

 אבל זה בסדר. השולחן, בלי להתבייש. את לא מתביישת אפילו. 

 

 סיימת?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יידע.   שכל הציבור : מר חיים גולדמן

 

  -... לפרוטוקול גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -שכל הציבור יידע, לפרוטוקול שכל הציבור יידע מר חיים גולדמן: 

 

  -אתה שם עליו גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -בי באמת מר חיים גולדמן: 

 

 תמשיך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

לי אפליות, ומי עושה כל הזמן  האוכלוסייה בתומכת במתן הזדמנויות לכלל   מר חיים גולדמן: 
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רק אפליות ופועלת כל הזמן להפלות. בושה וחרפה שחברת מועצה כזו יושבת פה בעיר רעננה, שזאת  

   -עיר שמתהדרת ב

 

  -אני מבקשת גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -בפלורליזם, בקבלת האחר  מר חיים גולדמן: 

 

 פרוטוקול.  צריך ללכת ל אל תפריע לו... זה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בושה וחרפה לך.   מר חיים גולדמן: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי, אני אסיים. אני אסיים את דבריי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -מה שאני מציעה, אני חושבת שאפשר לחסוך שם גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לה.  הל וקהיאת מנלאחד   : גב' דרורה כהן

 

מיליון ₪. כשאני מדברת על לאחד, אני מדברת להמשיך   1.5-מיליון ₪ ל  2בין   גב' רונית ויינטראוב: 

   -לספק את כל השירותים. כמו שאין אגף חינוך שהוא מפוצל, אפשר לתת תרבות בניהול אחד
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 גם בקדנציה הבאה תבקשי את זה רונית.    : גב' דרורה כהן

 

   -תורנית, תרבות תורנית, תרגיעי תרבות טראוב: גב' רונית ויינ

 

 מה את מבינה בתרבות תורנית?  את תיתני תרבות תורנית?  מר חיים גולדמן: 

 

   -אני לא אחראית אני? גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את הרי מתנגדת לתרבות תורנית.  מר חיים גולדמן: 

 

  -אני אופוזיציה. מי שאחראי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שאת החזקת את זה ביד.   גולדמן: יים מר ח

 

 הנה ענבר... את האגף.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

יש כזה דבר? מר חיים גולדמן:  יודעת למה בכלל  ודומייך שללו תרבות תורנית  את  בגלל שאת 

 מכל מי שהיה צריך.  

 

 בשום אופן לא, אני נתתי תרבות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ד של המפה. צד אחד של המפה. אז עוד מדברת? אז  צד אחתם רק לאתם דאג מר חיים גולדמן: 

מעזה עוד לדבר בכלל, בושה וחרפה. את שוללת מאחרים מה שאת רוצה לעצמך. את שוללת מאחרים  

 מה שאת רוצה מעצמך.  
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 תמשיך לפרוטוקול.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יאללה, יאללה חיים, חיים יאללה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה שאני בעצם מציעה, אני לא חושבת שזה סותר את הקטע הפוליטי.   : טראובית ויינגב' רונ

 

 גלי, בעסקים קוראים לזה השותף השקט.    מר ארז ברט: 

 

  לא, מה זה?  גב' שחר גלי:

 

 אם יש מישהו, אפשר לחסוך במנהל קהילה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ני רושם.  אוקיי, לבטל את מנהל קהילה, א מר חיים ברוידא: 

 

   -לא לבטל, לחסוך ב' רונית ויינטראוב: ג

 

 איך לחסוך?  מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪ ומשהו.   5יש לך שם סבסוד של  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ? איזה סבסוד?  מה את מבלבלת את השכל  מר חיים גולדמן: 

 

 תעשה בדיקה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 .  אני עשיתי בדיקה מר חיים גולדמן: 

 

   -רוצה שאני אענה לך ת ויינטראוב: גב' רוני

 

 זה הכול כסף שאני הבאתי ממשרד החינוך.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תפסיקי לבלבל את השכל. את יודעת את זה טוב מאוד.  מר חיים גולדמן: 

 

  -אתה יודע גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -כסף הזה אני הבאתי את ה מר חיים גולדמן: 

 

 לא.  ב' רונית ויינטראוב: ג

 

נותנת   מר חיים גולדמן:  לא  ואופן    5מיליון ₪, לא מסבסדת    5העירייה  פנים  מיליון ₪, בשום 

 לא. 

 

  -אוקיי, אני אסיים את המשפט שלי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את יודעת את זה ואת משקרת ביודעין, כי את יודעת את זה בדיוק.   מר חיים גולדמן: 
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 לא, המספרים לא משקרים.  ויינטראוב: גב' רונית 

 

 את מבלבלת את השכל. תשאלי את הגזבר, תשאלי את הגזבר.  מר חיים גולדמן: 

 

 אוקיי קדימה יאללה.   מר חיים ברוידא: 

 

 שקרנית.  מר חיים גולדמן: 

 

  איך קראת לי? גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שקרנית.  מר חיים גולדמן: 

 

 וקול. לפרוט טראוב: גב' רונית ויינ

 

 לפרוטוקול.  מר חיים גולדמן: 

 

   -מה שאני בעצם אומרת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רושם, אני רושם, לבטל, מה לבטל תגידי.   מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי לדבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל אני רושם.   מר חיים ברוידא: 
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 ץ ואל תתחיל...  לפה ואל תלח אל תכניס לי מילים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה לבדוק מה שאת אומרת.  מר חיים ברוידא: 

 

מיליון ₪ ומשהו שם, ומצד    5-מה שאני מבקשת, לא יכול להיות שתסבסד ב גב' רונית ויינטראוב: 

שני גם הצעתי לך, גם דרשנו ממך קיצוצים במחלקת התרבות הכללית, ודרשנו ביחסי ציבור, ודרשנו  

  -שנו שלא תוותר על הכנסות בכל מיני מגרשים של הקצאותה דברים. ודרבעוד הרב

 

 אז תוריד את התקציב לחצי נו.   מר אילן כהן:

 

מיליון ₪ את הדבר הזה, אבל תחסוך, אבל   5-אבל לא יכול להיות שתסבסד ב גב' רונית ויינטראוב: 

  -2021תוריד מסיירת הביטחון. תחזיר את סיירת הביטחון לרמה של 

 

  למה תרבות תורנית היא לא טובה? ידא: מר חיים ברו

 

   -אז אני חושבת שתמר ורשבסקי יכולה לנהל גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ממש.   : גב' דרורה כהן

 

 ..במיוחד אם את תיתני לה את העצות. מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

  -אני מבקשת סליחה, זה לא קשור גב' ענבר הוכברג: 
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 כים... את כל התרבות יחד עם מנהל קהילה, מה את אומרת?  אני מס לדמן: מר חיים גו

 

 די, די, חיים, חיים, חיים די!  מר חיים ברוידא: 

 

  -את מוכנה אבל שהיא תדבר מר חיים גולדמן: 

 

  -לא, אני גב' ענבר הוכברג: 

 

 אז תגידי לה גם. את לא מוכנה.  מר חיים גולדמן: 

 

  ימה. זהו?קד מה אוקיי, קדימה, קדי מר חיים ברוידא: 

 

אני אומרת שאין לך היום מה לעשות חשיבה היסטורית וכל הזמן לשנוא על   גב' רונית ויינטראוב: 

מה שהיה, היו דברים טובים, היו דברים שאפשר, היו דברים פחות. לא כולם מושלמים כמוך. אבל  

תקשיב   אם  מוסכמת  תקציב  להצעת  להגיע  יכול  אתה  ברוידא,  חיים  בידיך  המושכות  עכשיו 

א אחת, אני יכולה לתת לך עוד דוגמאות. אני חושבת שאתה יכול  להסתייגויות שלנו. נתתי לך דוגמ

לשנות את הגישה הצינית, להקשיב, לא לאפשר לחברים של הקואליציה להתנהג בצורה כזאת תחת 

לי.   אני אחכה כשתקשיב  טוב,  או לחברות מועצה,  להגיד לחברי מועצה  העיר שאתה מנהל.  מועצת 

 אני אמתין בסבלנות.  

 

שמעתי   א: מר חיים ברויד אותך,  גם  שומע  ואני  לשמוע,  לי  מותר  לדבר.  תמשיכי  את  לא,  לא, 

 אותך. 

 

 אני חושבת שיש גם עניין של נימוס גם בדברים האלה.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אני שומע, אני רוצה לראות שאת תהיי מנומסת...   מר חיים ברוידא: 

 

 חנה בבלי, חנה בבלי.   מר חיים גולדמן: 

 

   -לא, אף אחד מאיתנו ויינטראוב: גב' רונית 

 

 חנה בבלי על נימוס.   מר חיים גולדמן: 

 

 אף אחד מאיתנו לא... בדיוק האחרון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר, קדימה, קדימה רונית.  מר חיים ברוידא: 

 

 חנה בבלי.  מר חיים גולדמן: 

 

מועצת  גב' רונית ויינטראוב:  זה מידתיות. אף  על  להיות    אני חושבת שיש  יכול  לא  הגיעה,  לא  עיר 

  -שדיון על תקציב, כשמנסים לצאת ממשבר, יש לי הרגשה ראש העיר שאתה מאפשר

 

 איזה משבר? איזה משבר?  מר חיים ברוידא: 

 

 יש פה משבר בעיר הזאת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין משבר?  מר ניר קריסטל: 
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 איזה משבר?  מר חיים ברוידא: 

 

 זה בעיניך לא משבר?   מר ניר קריסטל: 

 

 איזה משבר? יש לנו כסף מספיק, איזה משבר? על מה את מדברת?   מר חיים ברוידא: 

 

 אין לך תקציב. זה לא משבר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איזה משבר? איזה משבר?  מר חיים ברוידא: 

 

 לרעננה אין תקציב בשנת המאה, זה לא משבר בעיניך?  מר ניר קריסטל: 

 

 זה משבר אישי, משבר אישי. יש תקציב יש הכול.   ברוידא: מר חיים 

 

 ראש העיר שבשנת המאה לעיר אין תקציב, זה לא משבר בעיניך?  מר ניר קריסטל: 

 

 אתם מונעים את זה מסיבות אישיות, כי פיטרתי אותך, מאז אתה הולך נגדי.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני עוד מעט אסביר לך.  מר ניר קריסטל: 

 

 מאז שפיטרתי אותך אתה הולך נגדי.  חיים ברוידא: מר 

 

 אתה פיטרת אותי?   מר ניר קריסטל: 
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 כן, אני פיטרתי אותך.   מר חיים ברוידא: 

 

   -תסלח ראש העיר תקשיב טוב, ושיהיה כתוב מר ניר קריסטל: 

 

והיא  מר חיים ברוידא:  הזה,  הסיפור  את  לה  להגיד  לאיילת  צלצלתי  אני  אותך,  פיטרתי  אני 

 רה לך. אמ

 

 תקשיב, יש דרך חוקית לפטר סגן, מה שלא עשית.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני פיטרתי אותך. אני פיטרתי אותך.  מר חיים ברוידא: 

 

 ולכן אתה משקר לציבור.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני פיטרתי אותך ועוד איך.  מר חיים ברוידא: 

 

 ג'ולוג בחברה, הכול בסדר.  אתה פיטרת אותי? בסדר. כמו שהייתי ספונ מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי יאללה חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה יודע מה בזוי מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו ניגשים להצבעה, ניגשים להצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא סליחה, אני מבקש להתייחס.  מר ניר קריסטל: 
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 לא, אתה צריך לתת לאנשים להתייחס.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש להתייחס. אני מבקש להתייחס.   ניר קריסטל:  מר

 

 רגע, יש משבר רעננה, ואתה לא תוכל...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש משבר חמור ברעננה.   מר ניר קריסטל: 

 

 בגללכם, בגללכם.    : גב' דרורה כהן

 

 אתה צריך... גב' רונית ויינטראוב: 

 

 המשבר הוא בגללכם.    : גב' דרורה כהן

 

  -הפתרון רונית ויינטראוב: גב' 

 

 האחד והאחד והאחד והאחד.   : גב' דרורה כהן

 

 רגע, הפתרון שלך זה לא לשים כיסאות נוח על הכביש.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -תקשיבי רגע מר חיים ברוידא: 

 

 ... ולשחק את ההצגה הזאת. אפשר להצביע על התקציב?  גב' ענבר הוכברג: 
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 , הצבעה.  הצבעה  מר אילן כהן:

 

 לא, אני ביקשתי להתייחס.  מר ניר קריסטל: 

 

 התחושה היא שאתה מתעקש שלא יהיה תקציב.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יאללה קדימה, מי עוד רוצה? ניר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מי עוד רוצה לשחק משחק?  גב' ענבר הוכברג: 

 

 ניר מדבר.   מר ארז ברט: 

 

  אה ניר.  מר אלי אלוש:

 

 עוד הוא רוצה לדבר?    : גב' דרורה כהן

 

תקציב   מר ניר קריסטל:  שאין  העובדה  שנה.  מאה  לרעננה  ימלאו  שבת  ביום  העובדה  כן. 

 לעיריית רעננה, בעיניי היא משבר חמור.  

 

 חמור, מעניין מי גרם לו.     דוברת:

 

 ומי גרם לו? מי גרם לו?   מר חיים גולדמן: 
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 יום... ... בזכותך ה  מר אלי אלוש:

 

 אתם מרשים לי להמשיך לדבר.  מר ניר קריסטל: 

 

 בזכותך... מעולה בשבילך.    מר אלי אלוש:

 

אלברט איינשטיין פעם אמר שאי שפיות זה לעשות שוב פשוט את אותו דבר,  מר ניר קריסטל: 

 ולצפות לתוצאה שונה. הכול בסדר, הכול בסדר.  

 

 .  איי, איי, איי, ניר עייפנו  : גב' דרורה כהן

 

 את רוצה לתת לי לדבר?   מר ניר קריסטל: 

 

   -עייפנו, עייפנו  : גב' דרורה כהן

 

 אז לכי הביתה.   מר ניר קריסטל: 

 

 עייפנו, ניר עייפנו.    : גב' דרורה כהן

 

 אני לא מחזיק אותך בכוח.  מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו בני אדם.    : גב' דרורה כהן

 

 רורה. את חופשיה. את חופשיה ד מר ניר קריסטל: 
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  -לפנות בוקר, לא אמרת את זה 4:00דרורה כשישבנו פה עד  גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -בטח שאמרתי. אמרתי, בכיתי, התחננתי  : גב' דרורה כהן

 

דרורה, דרורה,... כמוך גם אני... העיר הזאת חשובה לי, ולכן אני אגיד את מה   מר ניר קריסטל: 

   -שאני חושב. דרורה

 

 ... בכל מקרה, אתה לא...    : גב' דרורה כהן

 

 אני מבקש לעצור את הזמן שמפריעים לי.  מר ניר קריסטל: 

 

 הלאה, תמשיך לדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

את   מר ניר קריסטל:  מנהל  אתה  ברוידא  מר  הישיבה.  את  מנהל  אתה  דרורה,  את  תעצור  לא. 

  -הישיבה, אם לא תעצור אותה

 

 לא, לא, אתה תדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 תדבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא אדבר כשאנשים...   מר ניר קריסטל: 
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  -לא תדבר, הזמן הוא על זמן שלך מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר, לי אין בעיה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא אוותר לך על הדברים האלה. אל תשחק איתי ניר.  מר חיים ברוידא: 

 

 מדברים הוא לא יכול להקליט.  2המקליט אמר שאם  רז סגן: גב' איילת  א

 

 הוא לא יכול להקליט.   מר ניר קריסטל: 

 

 הוא גם לא יכל להקליט.    10אבל כשאתם דיברתם   מר אילן כהן:

 

 אפשר.   10אפשר,  10 מר חיים גולדמן: 

 

 לא הפסקתם.   מר אילן כהן:

 

 אפשר.   10אי אפשר.  2 מר חיים גולדמן: 

 

 אילן אתה צועק.   נית ויינטראוב: גב' רו

 )מדברים יחד(  

 

 יאללה ניר דבר, דבר, דבר. דבר ניר, דבר.   מר חיים ברוידא: 
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תראו, כאשר מה שקורה, בואו נבין. לעיריית רעננה, דרורה תודיעי לי מתי אני  מר ניר קריסטל: 

 יכול להמשיך?  

 

 י על זה.  אני אומר לך תמשיך, נו הלאה... אני אחרא  מר אילן כהן:

 

   -לעיריית רעננה מר ניר קריסטל: 

 

 רוצים אני אספר לכם בדיחה? באמת זה הפך להיות בדיחה.   מר אילן כהן:

 

נמצאת   מר ניר קריסטל:  לך שמאוד מעציב אותי שזה מבדח אתכם, כשהעיר  להגיד  חייב  אני 

 במשבר. 

 

 אוי נו באמת.    גב' שחר גלי:

 

 צודק.  אתה צודק, אתה  מר חיים גולדמן: 

 

 תנו לי לדבר. תנו לי לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אתם גורמים למשבר  גב' מיכל ברם:

 

 לא, אנחנו לא גורמים למשבר, אנחנו לא גורמים למשבר.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתם כן.   גב' שחר גלי:
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   -אנחנו לא גורמים מר ניר קריסטל: 

 

 אתה כן.   גב' שחר גלי:

 

גע, שנייה, אנחנו לא גורמים למשבר מסיבה נורא פשוטה. בדמוקרטיה רגע, ר מר ניר קריסטל: 

  -החלטות

 

 בדמוקרטיה מותר לעשות משבר.  מר חיים גולדמן: 

 

   -רגע, בדמוקרטיה מר ניר קריסטל: 

 

 אתה צודק, בדמוקרטיה מותר לעשות משבר.   מר חיים גולדמן: 

 

 איזה דמוקרטיה?    גב' שחר גלי:

 

  -טיה פעם שביעיתבדמוקר מר ניר קריסטל: 

 

   -בדמוקרטיה מותר לא להעביר תקציב, ואז לבכות למה אין תמיכות  גב' מיכל ברם:

 

 ואז להגיד שיש משבר. ואז להגיד שאין סיירת,   מר חיים גולדמן: 

 

 , ועכשיו הוא מתפלל ובוכה למה הוא אלמן.  ישנו פה בעל שהרג את אשתו מר חיים ברוידא: 

 

   -דוגמאות שלך ממשה גב' רונית ויינטראוב: 
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 זה הסיפור, זה הסיפור, זה הסיפור למה שנקרא...   מר חיים ברוידא: 

 

  -הדוגמאות שלך מה זה מפחידות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זאת דוגמא, מה אני אעשה, זה מה שאתם עושים.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 תקציב...   אתה יודע למה, כי אתה לא מביא גב' רונית ויינטראוב: 

 

להיות   מר ניר קריסטל:  בוחר  שהייתי  לך  מבטיח  איש...  להיות  צריך  היית  אתה  אם  תקשיב 

 חייזר. בוא תרד כבר מהשטויות שלך. עכשיו תקשיבו ואני אודה לכם אם תהיו בשקט ותקשיבו.  

 

 . 100% מר חיים ברוידא: 

 

 אבל שרונית תיתן לו לדבר.   מר אילן כהן:

 

 האלה לא הביאו כשהייתם באופוזיציה.   הדוגמאות   דוברת:

 

 אם תיתני לי לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 זאת הרמה, זאת הרמה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  
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 מה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חדש?  מר חיים גולדמן: 

 

 שנים.   5לא, מה לא מכיר כל הזמן שישבת מולי  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 א עם... האלה. ל מר חיים גולדמן: 

 

 יאללה קדימה ניר.   מר חיים ברוידא: 

 

בדמוקרטיה החלטות מתקבלות על בסיס הרוב. מה שקורה שיושב כאן כרגע  מר ניר קריסטל: 

   -מיעוט שמנסה לכפות את דעתו על הרוב, אומר אתם לא מקבלים את דעתנו

 

 מה זה עריצות הרוב? לא הבנתי.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 לא, אין עריצות רוב.   : מר ניר קריסטל

 

  -אבל הרוב  גב' מיכל ברם:

 

 יש עניין, ואם זה לא ענייני זה לא קשור.  גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 

אפשר  מר ניר קריסטל:  בזמן.  לדבר  למיכל  לתת  מוכן  אתה  לסיים?  לי  לתת  מוכנים  אתם 

 שתהיה פה תרבות דיבור.  
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 מותר לה גם לדבר.    : גב' דרורה כהן

 

 אתה לא יכול... שום סעיף תקציבי...   גב' מיכל ברם:

 

  -אנחנו מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתם מתעקשים ללכת עם... לבזבז לנו את הזמן.   גב' מיכל ברם:

 

שלא   מר ניר קריסטל:  העיר  ראש  של  דעתו  את  מכבד  אני  חלופה.  הצגנו  פתרון,  הצגנו  אנחנו 

 רעננה יכול להיות תקציב תוך שעתיים. מוכן לקבל את דעתנו, אבל שיהיה ברור של

 

 אז יאללה בוא.    מר אילן כהן:

 

 יאללה.  מר חיים גולדמן: 

 

 בין שעה לשעתיים.   מר ניר קריסטל: 

 

 לך על זה.  מר חיים גולדמן: 

 

 רגע תודה רבה.   מר ניר קריסטל: 

 

 רק בתנאי אבל שנקבל את מה שאתם אומרים, זה מה שאתה אומר.   מר חיים גולדמן: 
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 לא ראינו שזה מתכנס למספרים.  גב' ענבר הוכברג: 

 

בדקנו   מר ניר קריסטל:  אותם.  בדקנו  כי  לך  אומר  אני  מאוד,  למספרים  יתכנס  זה  שנייה, 

 אותם. אבל את שיעורי הבית אני עשיתי.  

 

 אבל הגזבר אמר לך כמה פעמים שזה לא מתכנס.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 לי שלא מתכנס לפי המדיניות וההנחיות שהוא קיבל.  תודה, הגזבר אמר  מר ניר קריסטל: 

 

 מה פתאום איזה הנחיות? מה אתה מדבר? מה אתה מדבר?  מר חיים ברוידא: 

 

לו  מר ניר קריסטל:  שאומרת  עיר  שהנהלת  לו  שאומר  עיר,  ראש  של  מדיניות  תחת  חי  הגזבר 

פה פחות פה, וזה בסדר זה   בזה, אנחנו רוצים יותר  אנחנו רוצים להשקיע בזה, אנחנו רוצים להשקיע

לגיטימי זאת זכותך אתה ראש העיר, וכך צריך להיות. אבל אתה לא מסוגל להעביר את זה במועצה. 

  -ולכן אם היית מכבד את דעתו של הרוב, שסדרי העדיפויות שלו מעט שונים משלך

 

 אז זה עריצות הרוב.   מר חיים גולדמן: 

 

 וקרטיה. זה לא עריצות, זאת דמ מר ניר קריסטל: 

 

 עריצות הרוב מה שנקרא.   מר חיים גולדמן: 

 

 למה?  מר ניר קריסטל: 
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 ככה.  מר חיים גולדמן: 

 

 אם זה בצד שלך זה דמוקרטי ובצד שלנו זה עריצות.  מר ניר קריסטל: 

 

 בדיוק.  מר חיים גולדמן: 

 

 לא, כי אתה אומר שזה הרוב הרוב הרוב.   גב' ענבר הוכברג: 

 

   -ח לך הרבה זמןלק מר חיים גולדמן: 

 

  -... מעניין אותם שיהיה פה תקציב גב' ענבר הוכברג: 

 

שהציג   מר ניר קריסטל:  הרוב  דעת  את  לקבל  תסכימו  אם  תקציב,  פה  יהיה  תקציב,  פה  יהיה 

 את דעתו לראש העיר.  

 

 אין קשר לדעת הרוב, יש קשר לזה שאתם חלוקים עניינית.  גב' ענבר הוכברג: 

 

   -רגע, אבל שנייה נכון מר ניר קריסטל: 

 

 ... זה עניין...  גב' ענבר הוכברג: 

 

את צודקת, אנחנו חלוקים עניינית. לא, לא, לא, היא אמרה מאוד נכון, אנחנו  מר ניר קריסטל: 

  -חלוקים
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 העניין הוא לא תקציב, העניין הוא חיים ברוידא לא תקציב.   מר אילן כהן:

 

 ת צודקת. אנחנו חלוקים עניינית א מר ניר קריסטל: 

 

 רק אישי. אין שום דבר...    מר אילן כהן:

 

 כשיש דעה לכאן ודעה לכאן, בסוף מעלים להצבעה ומכריעים.  מר ניר קריסטל: 

 

 -... עכשיו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפריעי לו.   מר אילן כהן:

 

ם אנחנו  אתם באים ואומרים כשהדעה של הרוב לא מתאימה לנו, אחד, פעמיי מר ניר קריסטל: 

לא מעלים להצבעה. פעם שלישית, אנחנו מעלים עם דעתנו, שאנחנו אמרנו מראש שהיא לא מקובלת 

, אמרנו את זה. אתם מקצצים כמעט  2021עלינו, לא מקובל עלינו לקצץ אגורה אחת בביטחון לעומת  

 מיליון ₪.   6

 

  -אי אפשר יהיה להצביע על תקציב... גב' ענבר הוכברג: 

 

 אל תגידי לי שאי אפשר כשאפשר.  ל: מר ניר קריסט

 

 מה אתה...  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אפשר.  מר ניר קריסטל: 
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 למה בשנים קודמות הצבעת מה קרה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר.  מר ניר קריסטל: 

 

 מה קרה? כי אני ראש העיר? מה קרה?  מר חיים ברוידא: 

 

נו בחי מר ניר קריסטל:  כי אתה ראש העיר,  יך. תפסיק כבר עם ההלקאה העצמית  אפשר. לא 

 הזאתי. 

 

   -ניר, ניר, תסתכל על האף שלך, על האף שלך מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, האף שלי בסדר גמור.  מר ניר קריסטל: 

 

 שהוא מתנפח כשאתה מדבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 האף שלי בסדר גמור.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה אתה מדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 תקשיב לי חיים, אנחנו לא יחד כי... ריסטל: מר ניר ק

 

   -הוא יכול להראות לך את כל התחשיבים שלך מר חיים ברוידא: 
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 וזה בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 את כל ההנחיות שלך.   מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, זה לגיטימי שדעתי ודעתך שונות.  מר ניר קריסטל: 

 

 היית משכנע אותם בדיוק את ההפוך.  היית יושב פה ומקבל שכר,  מר חיים ברוידא: 

 

 ממש לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא ויתר על שכר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ממש לא, ויתרתי על השכר שלי. ואני אומר לך עוד פעם. זה לגיטימי שדעתי מר ניר קריסטל: 

 

 שמעתי איך הסברת לאבי... את אותם דברים כשהוא יצא נגדי.  מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, זה לגיטימי שדעתי ודעתך שונות.  מר ניר קריסטל: 

 

 שמעתי איך הסברת לאבי... את כל הדברים.   מר חיים ברוידא: 

 

אתה   מר ניר קריסטל:  הרוב,  דעת  את  מכבד  לא  אתה  לדעתו.  זכאי  אחד  כל  לגיטימי,  וזה 

 מתעקש על דבר אחד. אמרנו שלא נעביר תקציב עם קיצוץ כזה חד בביטחון.  

 

  -תקשיב יים ברוידא: מר ח
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פעם,   מר ניר קריסטל:  שוב  דבר  אותו  מביאים את  אתם  אחד.  נאשר שקל  שלא  אמרנו  אנחנו 

 הבאתם את אותו תקציב בחודש שעבר.  

 

   -אנחנו עשינו את ההתאמות אנחנו עשינו... מר חיים ברוידא: 

 

 ויכול וצריך להיות לעיר הזאת תקציב.  מר ניר קריסטל: 

 

 ברור.  : גב' ענבר הוכברג

 

 עשינו את חלקנו.   מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.   6נכון, ואנחנו לא נאשר את הדרישה לקצץ בביטחון  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתם גרמתם לה להיות מלכתחילה.  גב' ענבר הוכברג: 

 

לא יהיה. לא יהיה, לא יהיה. אני יודע לאזן את התקציב, כי יוסי יודע שאני   מר ניר קריסטל: 

 ע לאזן אותו.  יוד

 

 בוא... ונפתור את הבעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

את   מר ניר קריסטל:  לאזן  יודע  שאני  יודע  אתה  יוסי  אותו.  לאזן  יודע  שאני  יודע  אתה  יוסי 

 התקציב. 
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 תראה, אני רוצה להתייחס.  מר יוסי מזרחי: 

 

למנוי  גב' מיכל ברם: העליתם מחירים  דברים.  העליתם  שהבאתם  התקציב  עשיתם  אבל  ים, 

 העלאות. 

 

 לא עשינו שום העלאות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -העלינו העלאות בשוליים מר ניר קריסטל: 

 

אתה הפכת את הישיבה העניינית שעשינו איתך לכלי ניגוח להיאבק בדברים   גב' רונית ויינטראוב: 

 שאמרנו ברשתות.  

 

 יחד, לא שומעים אתכם. לא שומעים אתכם, אתם מדברים ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

תראו, היו העלאות מאוד קטנות. רגע אני אענה לה, רק ברשותך יוסי. א' היו   מר ניר קריסטל: 

ואמרנו   מידי.  גדול  שהמינוס  חושבים  באמת  שאנחנו  מסוימים,  במקומות  קטנות  מאוד  העלאות 

  -נקטין אותו במעט, במקומות מאוד מאוד מסוימים ומוגדרים

 

   -אבל זה לקחת מכיס אחד ולהעביר לכיס שני : מר חיים ברוידא

 

 לא, לא, לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 למה לא עשית פה? למה לא עשית פה?  מר חיים ברוידא: 
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  -אני אסביר לך, כי אמרנו שנעלה מר ניר קריסטל: 

 

 אתה באמת לא מבין מה שהוא אומר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

שנעלה  מר ניר קריסטל:  אמרנו  השירות  במק  כי  של  שהמהות  גרידא,  פרטית  צריכה  של  ומות 

לקאנטרי   לדוגמא  הולכים  הם  האנשים  של  אגב  דרך  שהאלטרנטיבה  פרטית.  צריכה  באמת  היא 

אמרנו   הנחות.  לאותם  זכאית  שתהיה  הרווחה  אוכלוסיית  את  מזה  תוציא  יותר,  הרבה  ומשלמים 

ם, חסויות של מנהלת העסקים ולא  מקומות מאוד מסוימים, אמרנו שלא יכול להיות שעושים אירועי

   -גובים חסויות מעסקים

 

רציתם לעלות גם בתרבות והחוגים שמה מאוזנים, ואין מה, זה סתם תוספת,   גב' ענבר הוכברג: 

 זה לא שזה במינוס.  

 

 סליחה, את זה כבר תיקנו עם יוסי.  מר ניר קריסטל: 

 

 תקצבנו את הכול.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 ת זה כבר תיקנו עם יוסי, עברנו את הנקודה הזאתי מזמן. א מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא היה המקום שצריך היה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את זה תיקנו עם יוסי.   מר ניר קריסטל: 

 

   -את זה מצאתם גב' ענבר הוכברג: 
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ולכן  רגע, את זה קיבלנו את דעתו של יוסי, עברנו את זה כבר, אנחנו אחרי זה.  מר ניר קריסטל: 

אני אומר לך שברוב המקומות יש לנו באמת עוד חילוקי דעות מאוד ענייניים, אפשר וצריך לאזן את 

 התקציב. רק צריך פשוט לקבל את הכרעת הרוב בסדרי עדיפויות, זה הכול.  

 

 להצבעת האופוזיציה.    מר אילן כהן:

 

  -להצבעת מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא אפשרי. אומר לך הגזבר ש מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני אומר לך שזה אפשרי.   מר ניר קריסטל: 

 

רגע, ואני אומר לך שבמדיניות של חיים, הגזבר פה לא מיישם מדיניות, הוא  מר אריאל הילדסהיימר:

  -ממליץ על מדיניות בצורה עניינית

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

  -תשאל אותו, תשאל הוא היה פה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

   -הוא היה פה לפני חיים מר אריאל הילדסהיימר:
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 הגזבר הוא גורם ממליץ, אין שאלה.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, הוא לא איזה גורם שוואלה מדחיקים אותו והוא מיישם.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוא גורם ממליץ. הוא גורם ממליץ, אין שאלה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -זו המדיניות שהמליץ עליו, הוא אומר לך מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -ועדיין בסוף מר ניר קריסטל: 

 

 אבל הוא אומר לך שזה בלתי אפשרי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -ועדיין בסוף מר ניר קריסטל: 

 

 הוא אומר לך שבלתי אפשרי,  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ריך לאשר את המדיניות הזאתי, זה נבחרי הציבור.  אבל עדיין מי שצ מר ניר קריסטל: 

 

 חיים, אני רוצה להגיד לך משהו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את כבר דיברת.   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל רגע, איך אפשר לנהל דיון עתידי?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אין בעיה, בסדר גמור. אלי בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 א היה באופוזיציה, עכשיו קואליציה.  הו  מר אילן כהן:

 

 אלי, אלי.  מר חיים ברוידא: 

 

איך אפשר לנהל דיון רציני על תקציב, שראש העיר לא נותן את זה? כשהוא   גב' רונית ויינטראוב: 

 מאפשר עלבונות, הפרעות, שאין דיון רציני. רוצים להגיע לתקציב, אתה רוצה באמת להגיע לתקציב?  

 

 ליחה, תם זמנה. מה אתה נותן לה לדבר?  ס  מר אילן כהן:

 

 שיהיה דיון רציני.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא.   מר אילן כהן:

 

 אלי בבקשה, אלי.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אלי ביקש מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אלי בבקשה. אלי מר חיים ברוידא: 

 

ש מר ניר קריסטל:  לרמה  יורד  אדם  שבן  תגיד  פעולה  שיתוף  לאיזה  איזה  אישיים.  עלבונות  ל 

שעות ישבנו הכי...    3שעות,    3הוא לא שומע, הוא לא מקשיב. ישבנו  שיתוף פעולה את מצפה להגיע?  

 שיש. 
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 לא, אחר כך הוא עיוות...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ענבר אני יושב איתך אני מאזן את התקציב, אני מראה לך.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניגוח, זה הפך להיות אמצעי ניגוח.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -יש לי שאלה  גב' מיכל ברם:

 

 תבואי אליי הביתה אני מראה לך הכול.   מר ניר קריסטל: 

 

   -אבל אמר לך הגזבר  גב' מיכל ברם:

 

 אני לא נפגשת בבתים של אחרים.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אתה מוכן להקשיב לה ניר?   : גב' דרורה כהן

 

 תבואי עם בעלך, הקפה עליי.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, אתה מוכן להקשיב לה?   : גב' דרורה כהן

 

קובע  גב' רונית ויינטראוב:  לא  העיר  שראש  אומר  אתה  חמור  דבר  איזה  אגב  דרך  יודע  אתה 

 מדיניות? זה התפקיד של ראש העיר. הוא אומר מה הוא רוצה. 
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   -... להמלצה של הגזבר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הגזבר אומר לו זה אפשר זה לא.  נית ויינטראוב: גב' רו

 

 הוא ממליץ, לא מנחיתים עליו.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -הכול בסדר, אבל בסוף מר ניר קריסטל: 

 

 מיכל, מיכל, מיכל קדימה, מיכל דברי.   מר חיים ברוידא: 

 

רוצים  גב' מיכל ברם: לא  שאנחנו  לקטע  דעים  תמימות  יש  שלכולנו  קודם  שהשירות   אמרת 

 של הביטחון יקוצץ, נכון?  

 

 אוקיי נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אומר לך הגזבר, אני חושב שגם יש תמימות דעים  גב' מיכל ברם:

 

 לא יפה שאתן לא מקשיבות, לא יפה, לא מקובל, לא מכובד.   מר אילן כהן:

 

  -אתה מפריע  מר אלי אלוש:

 

 מקשיבה? למה אתה חושב שאני לא   גב' מירב מאיר: 

 )מדברים יחד(  
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 אילן דקה.  מר חיים ברוידא: 

 

נתנה   גב' מיכל ברם: הביטחון  שסיירת  שהשירות  חושבת  ואני  דעים,  תמימות  גם  יש  בעיניי 

רזולוציה   לא  זה  ברעננה,  פה  זאת אומרת הרזולוציה שהיו  בערים אחרות.  לא שירות שניתן  זה  פה 

הוא אומר, את אותה רמת שירות, זאת אומרת אם    שיורדים בערים אחרות. אומר הגזבר ומסביר,

או   כזו  נותנת  בערים אחרות שסיירת ביטחון  רוצים להסתפק ברמת שירות...  ואתם  הולכים  אנחנו 

אחרת, סבבה אז אני יכול איפה שהוא להכניס את זה אולי בתוך התקציב. אומר לך אבל אם אתה  

כזאתי ושינוי כזה תקציבי בשנה אחרת, זה  רוצה להישאר באותה רמת שירות, ולכפות התייעלות ש

משהו הוא לא בהכרח ריאלי ומעשי. אתה כאילו בא ומצד אחד בא ואומר אני רוצה את זה, כאילו זה  

 לאכול את העוגה ולהשאיר אותה שלמה.  

 

 לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 כן.   גב' מיכל ברם:

 

 לא, כי אנחנו הצגנו מקורות.  מר ניר קריסטל: 

 

   -כי אני לא מכירה הרבה גופים גם כלכליים  ברם:גב' מיכל 

 

 לא, את טועה,  מר ניר קריסטל: 

 

  -שיכולים  גב' מיכל ברם:

 

 את טועה ומטעה, אנחנו הצגנו את המקורות. הצגנו מקורות.  מר ניר קריסטל: 
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 )מדברים יחד(  

 

אוד משמעותי השוני בינינו, כי אתה חושב שגם יש לך מנדט לדרוש קיצוץ מ  גב' מיכל ברם:

 בתרבות ובחינוך ובדברים אחרים. 

 

 לא, לא, לא.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 לא נכון. סליחה, תרשי לי לענות לך, תרשי לי רגע לענות לך.  מר ניר קריסטל: 

 

 הגזבר יכול להגיד אם זה ייכנס או לא, הוא איש המקצוע.   גב' מיכל ברם:

 

 להשיב לך.  אז אני רוצה  מר ניר קריסטל: 

 

וגם    גב' מיכל ברם: זה מה שאני חושבת. אני לא חושבת שהציבור היה רוצה שיקצצו לו גם 

 וגם. 

 

, הוא על כמות  2021תני לי להשיב לך. הוויכוח בינינו הוא לא על הבסיס של   מר ניר קריסטל: 

   -. רגע, כמות התוספת. כשאני באתי ואמרתי2022-ל 2021התוספת בין 

 

 כמה תוספת.   ן:מר אילן כה

 

 . 30.5לעומת   42אני אסביר, בתקציב שאתם הגשתם היה  מר ניר קריסטל: 
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 העיר גדלה, העיר גדלה.    מר אילן כהן:

 

 רגע, רגע.  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתה מתייחס לתוספת כאילו כמספר...    גב' מיכל ברם:

 

 שאלת, תרשי לי לענות.   מר ניר קריסטל: 

 

 ל התוספת יש בה גם סעיפים שהם קשיחים,  אב  גב' מיכל ברם:

 

 אני יודע.  מר ניר קריסטל: 

 

עוד    גב' מיכל ברם: ויש  שכר  עוד  ויש  מורים  עוד  יש  הסתם  מן  אז  ספר,  בתי  עוד  יש  אם  כי 

 אנשים... את המערכת הזאתי. 

 

   -באמת, באמת מר ניר קריסטל: 

 

 אין מה לעשות, יש סעיפים קשיחים.   גב' מיכל ברם:

 

 חלילה, חלילה, באמת. רגע, אבל אני רוצה להשיב לה.  ניר קריסטל: מר 

 

 לא, היא לא סיימה.    : גב' דרורה כהן

 

 -נגיד  גב' מיכל ברם:
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 אני רשאי לענות לך? כן? יופי.  מר ניר קריסטל: 

 

 כן. אבל כאילו...    גב' מיכל ברם:

 

הבו מר ניר קריסטל:  בין  אני  באמת,  איש  של  בכבודו  לפגוע  יש  בלי  הזה,  השולחן  סביב  דדים 

  -עוד כמה

 

 לא, בלי...   גב' מיכל ברם:

 

   -שמכיר כל שורה בתקציב. עכשיו אני בא ואומר לך מר ניר קריסטל: 

 

 הגזבר מכיר.    מר אילן כהן:

 

בינינו הוא   מר ניר קריסטל:  והפער  רגע, אנחנו באים  לי  ואומר לך דבר אחד, תקשיבי  אני בא 

₪ בחזות   500,000מונה על חזות העיר. כשאני בא ואומר שאפשר היום להוריד  בתוספת. אני הייתי מ

  -העיר

 

 אל תוריד לנו.    מר אילן כהן:

 

  -רגע מר ניר קריסטל: 

 

 אל תוריד לנו.    מר אילן כהן:
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₪   900,000אני לא בא ואומר שקל לעומת זה. אני בא ואומר שמוסיפים רק   מר ניר קריסטל: 

   -שהוגש בהצעה שלכם. זאת אומרת אני אומר₪  1,400,000במקום 

 

   -... מספרים מוחלטים בלי להתייחס... הפעילות  גב' מיכל ברם:

 

  -שנייה מר ניר קריסטל: 

 

 זה צריך לתחזק ולתפעל, זה לא הגיוני.    גב' מיכל ברם:

 

  -תסמכי עליי מר ניר קריסטל: 

 

   -אני יכולה להבין את זה אתה יודע מה תדבר איתי מקושר פעולות,  גב' מיכל ברם:

 

   -אני אשב איתך מר ניר קריסטל: 

 

אבל כשאתה מדבר על מספר מוחלט, יופי ואני אזרוק באוויר מספרים, כאילו   גב' מיכל ברם:

  -אי אפשר

 

אני מוכן לשבת איתך, כמו שאמרו בגשש החיוור... אבל אני מסביר לך, אבל   מר ניר קריסטל: 

 ני יודע בדיוק מי מנקה באיזור שעה בעיר הזאתי.  חברים, דרורה תאמיני לי א

 

 אבל זה מקושר פעולה.    גב' מיכל ברם:

 

 -תסמכי עליי שאני יודע מה צורכי הניקיון. וכשאני בא מר ניר קריסטל: 
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 תדבר פעולות, אל תדבר...    גב' מיכל ברם:

 

  -₪ 900,000העלינו  2021בשנת  מר ניר קריסטל: 

 

 בר בסכומים, כי זה לא הגיוני לדבר במספרים. אל תד  גב' מיכל ברם:

 

 את רוצה שאני אדבר איתך רחוב רחוב?   מר ניר קריסטל: 

 

 לא.   גב' מיכל ברם:

 

 תגידי באיזו שעה...   מר ניר קריסטל: 

 

 שעות של ניקיון.  X  גב' מיכל ברם:

 

   -אז אני אסביר לך מר ניר קריסטל: 

 

 ה להוריד. ... תדבר במה אתה רוצ  גב' מיכל ברם:

 

 אני אסביר לך, אנחנו מדברים על פער בתוספת...  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 אלי בבקשה.  מר חיים ברוידא: 
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 אני אראה לך. בשמחה אראה לך. בשמחה אראה לך.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר די, ניר די דיברת. אלי קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

   מתי שתרצי מיכל. מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה אלי.  מר חיים ברוידא: 

 

 קצר.   מר אילן כהן:

 

 כן מאוד קצר.    מר אלי אלוש:

 

 בעלי שאל איפה אני.    : גב' דרורה כהן

 

   -קודם כל אני רוצה  מר אלי אלוש:

 

 תעני לו איתנו.   מר ניר קריסטל: 

 

 ... מצלמה.   מר אלי אלוש:

 

 אלי.   אתה מצלם את עצמך, מה זה משנה מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  
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   -תושבי רעננה אני רוצה להתנצל בשם כל החברים על השיח הנמוך  מר אלי אלוש:

 

 פתאום זה שיח נמוך.    גב' שחר גלי:

 

  -על הסגנון  מר אלי אלוש:

 

 תשיר מבט למצלמה.   מר חיים ברוידא: 

 

מר את זה מראש.  שאנחנו ראינו פה שלא מכבד את העיר רעננה, כבר אני או  מר אלי אלוש:

 היום זה יום עצוב לרעננה. 

 

 נכון מאוד.  מר ניר קריסטל: 

 

   -יש פה אנשים שצוחקים  מר אלי אלוש:

 

 חבר'ה, זה באמת לא מצחיק.  מר ניר קריסטל: 

 

יש שמחייכים. אני לא יודע על מה יש לצחוק ועל מה יש לחייך. היום לא הולך    מר אלי אלוש:

 100ב לעיריית רעננה, בפעם הראשונה בכל תולדות רעננה. איזה חגיגות  לעבור בפעם הרביעית תקצי

אתה הולך לעשות כשאין לך תקציב, שאתה לא מעביר תקציב אדוני ראש העיר? זה לא יום לחיוכים  

   -ולצחוקים ולסיפורים. זה יום עצוב שאנחנו לא מצליחים להגיע להסכמה

 

 בציבור לא מבין על מה אתה מדבר עכשיו.  אני יכול לומר לך שאף אחד  מר חיים ברוידא: 
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 מאוד עצוב.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה יום עצוב.   מר אלי אלוש:

 

  -הציבור שמח, טוב לו, רואה פיתוח, העיר ממשיכה לעלות קדימה מר חיים ברוידא: 

 

היום  מר אלי אלוש: משהו.  עוד  להגיד  רוצה  ואני  עצוב.  יום  באמת  בפעם    זה  דנים  אנחנו 

בתקציב  הרביעי סוף    2022ת  לפני  לראשונה  שהוצג  כפי  בלתי  2021בגרסתו  מטעמים  העיר  ראש   .

מובנים לא מפנים שאנחנו לא נאשר היום וגם לא מחר את אותה גרסה של תקציב גרוע פופוליסטי 

  -וגרעוני שאתה מציג בפנינו 

 

 זה לא, זה הגזבר.    מר אילן כהן:

 

לכו  מר אלי אלוש: כידוע  פעם.  אחר  אחריות פעם  וגילינו  הראנו  אופוזיציה  כחברי  אנו  לם 

   -ציבורית, קיימנו דיונים רבים עם ראש העיר ועם חברי ועדת הכספים

 

  -אבל רגע אלי שנייה, אני רוצה פשוט אתה יודע במקרה הזה מר חיים ברוידא: 

 

 דקות, למה אתה מפריע לו?  10יש לו  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רגע שנייהיוסי  מר חיים ברוידא: 

 

 למה אתה לא נותן לאנשים לנהל דיון.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 התקציב שאנחנו עכשיו מעבירים הוא גירעוני?   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, מה פתאום.   מר יוסי מזרחי: 

 

 הוא לא גירעוני. אז אוקיי אז אתה טועה... שלך.   מר חיים ברוידא: 

 

 ההתנהלות יכולה... הוא מתכוון ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רציתי שאתה יודע שמי שרוצה להקשיב, שיבין שהתקציב הוא לא גירעוני.   מר חיים ברוידא: 

 

 הלאה, תמשיך אלי.    מר אילן כהן:

 

 קדימה אלי.  מר חיים ברוידא: 

 

איתך    מר אלי אלוש: ישבנו  אחריות,  הראינו  אופוזיציה  כחברי  אנו  לכולם  שעות   4-3כידוע 

  -קיימנו דיונים רבים גם בוועדת כספים בראשותה של גלי שחר הנהדרת, וגםעם הגזבר, ו

 

 תודה כפרה.   גב' שחר גלי:

 

 בפני ממלאת מקומה המדהימה ענבר הוכברג.     מר אלי אלוש:

 

 זה נרשם בפרוטוקול.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אל תיקחי ברצינות.    מר אילן כהן:
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  -בי מאוזןהצגנו תקציב אלטרנטי  מר אלי אלוש:

 

 הצגתם? תשאל את יוסי, בוא נשאל אותו. הציגו תקציב אחר?   מר אילן כהן:

 

 לא קיבלנו שום תקציב אלטרנטיבי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שעות ישבתם איתנו.   3 מר ניר קריסטל: 

 

  -אבל לא הצגתם. מה אתה  מר אילן כהן:

 

 זה לא התכנס למספרים.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 לא העברתם שום דבר בכתב.  אל הילדסהיימר:מר ארי 

 

 לא העברתם שום דבר. גם ההצעות...  מר יוסי מזרחי: 

 

 שום דבר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 אמרת שאתה רושם הכול.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 בשום דבר.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אמרת שאתה רושם הכול.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

בוודאי שאני רושם הכול, אבל נאמר שם בלי שום סיסמאות, לא מגובה, לא   ר אריאל הילדסהיימר:מ

 מדיד, לא מתוקצב ולא...  

 

אתה ציונים לנבחרי ציבור? של סיסמאות. לא, אני אגיד לך מה קרה, הצגת   גב' רונית ויינטראוב: 

 דברים רציניים, אתם רשמתם ואחר כך זה עבר בצורה... לרשתות.  

 

 תנו לו לסיים קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אדוני המנכ"ל אל תפריע.    מר אלי אלוש:

 

 סליחה, אני מתנצל אלי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -מה שאני אומר הכול מגובה  מר אלי אלוש:

 

 בצילומים.    דוברת:

 

 בצילומים.  מר חיים גולדמן: 

 

הראיות    מר אלי אלוש: בכל  רוצים,  שאתם  מה  אלטרנטיביים  בכל  הצגנו...  האפשרויות. 

מאוזן וראוי אדוני ראש העיר, ללא משוא פנים וללא כלכלת בחירות, כמו התקציב הנוכחי. לצערנו  

   -הרב עד שראש העיר הנכבד לא יביא לנו תקציב מאוזן הגיוני שוויוני
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  -התקציב הוא מאוזן, חוזר ואומר מר חיים ברוידא: 

 

 ן. ... מאוז  : גב' דרורה כהן

 

 ומהוגן.   מר אלי אלוש:

 

 יוסי הגזבר האם התקציב מאוזן?  מר חיים ברוידא: 

 

 בהחלט שהוא מאוזן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אוקיי תמשיך.   מר חיים ברוידא: 

 

 ומאוזן.   מר אלי אלוש:

 

 אה לא מאוזן.   מר אילן כהן:

 

בחשבון פתרון לבעיות של  הגיוני שוויוני ומעוגן בתוכנית מסודרת, אשר מביא    מר אלי אלוש:

  -כלל תושבי העיר, לרבות העסקים, הסוחרים בעיר שמתלוננים חדשות ובקרים 

 

  -אבל לא אישרתם את חוק העזר של ה  גב' מיכל ברם:

 

   -כמו של הזוגות הצעירים  מר אלי אלוש:

 

 אבל אתה עוזר להם, אתה מצטלם איתם כל יום.   מר חיים ברוידא: 
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   -הבאת שום פתרוןלא   מר אלי אלוש:

 

 היה מלגות.    דוברת:

 

 תגיד זה מכובד שאתה קורא מהטריבונה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 של האימהות החד הוריות.   מר אלי אלוש:

 

שיפסיק  גב' רונית ויינטראוב:  רוצה  אני  אבל  מהטריבונה.  לקרוא  צריך  תקציב  בדיון  עיר  ראש 

  -לקרוא

 

 לאלי?   למה את מפריעה  מר אילן כהן:

 

 ... כל הזמן, ראשת אופוזיציה שקוראת מהטריבונה.   גב' מיכל ברם:

 

ואני   מר אלי אלוש: אוקיי?  חיים.  האמת  התקציב,  עבור  להצביע  אפשר  איך  רואה  לא  אני 

נגדי   רוצה לומר לך חיים, ותקשיב טוב מה שאני אומר לך עכשיו. כל מסע ההפחדה של ראש העיר 

 -לגיוס שכירי חרם נגדנו, והפעלה של יחצ"ניםונגד חברי מועצה אחרים 

 

 על מה מדובר?     דוברת:

 

סויסה    מר אלי אלוש: מאיר  בשם  מישהו,  של  השם  את  רק  אזכיר  אני  תקשורת,  ויועצי 

   -שאיים עליי באופן אישי, ודיבר אליי בצורה הכי חמורה שיכולה להיות
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 האלה.  על דעת עצמו אם הוא עשה את הדברים  מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר.   מר אלי אלוש:

 

 מה אתה אומר.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אשר מנסים להלך עלינו אימים וניסיון של ראש העיר  מר אלי אלוש:

 

 ... ברעננה.  מר ניר קריסטל: 

 

  -מאחריותו שלו בלבד למצב הפוליטי והכלכלי הקשה שהגענו  מר אלי אלוש:

 

 כלי קשה? יוסי, האם מצבנו הכל מר חיים ברוידא: 

 

 לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

שלא היה, הפוליטי, אתה במצב הפוליטי הכי גרוע שהיה יכול להיות מאז דור    מר אלי אלוש:

 עולם. 

 

אלי, אלי אלוש, אלי אלוש, אם היית יושב פה עם התואר שרצית סגן, היית  מר חיים ברוידא: 

 ימה.  עושה את אותו דבר... אל תיתמם, אל תיתמם, אל תיתמם, קד

 

 כפי שנראה היום, ראש העיר מסרב ללמוד מטעויות.    מר אלי אלוש:
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 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה מסרב להיענות לתוכנית שלנו.   מר אלי אלוש:

 )מדברים יחד( 

 

 תראו, תראו את התוכנית שלכם.  מר חיים ברוידא: 

 

 תשלחו לנו אותה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

הנ מר חיים ברוידא:  את  תשלחו,  תשלחו  עכשיו,  אני מצהיר  אלי  תשלחו.  עכשיו מצהיר,  אני  ה 

התוכנית עם הקיצוצים שלכם. הנה תשלחו, יאללה תביאו, תביאו. בואו נראה כמה אתם מקצצים.  

 בואו נראה, תביאו.  

 

 אנחנו נביא.   מר ניר קריסטל: 

 

 תביאו, תביאו.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו נביא תקציב.   מר ניר קריסטל: 

 

ובואו  ר חיים ברוידא: מ שלכם,  הקיצוצים  את  מחרתיים  מחר  תביאו  מצהיר,  עכשיו  אני  הנה 

 נראה. 

 

 אנחנו נביא תקציב.   מר ניר קריסטל: 
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 אנחנו גם נזמן בדיקה במערך כוח האדם של העירייה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תביאו, אין שום בעיה. אין שום בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 הפעולות האחרונות.   ינטראוב: גב' רונית וי

 

 אין בעיה, תביאו.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו באים הפעם עם משרד הפנים.  מר ניר קריסטל: 

 

 דקות, תן לו לסיים.  10סליחה, לאלי יש  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ראש העיר מסרב  מר אלי אלוש:

 

 דקות.   3לאלי יש עוד  מר חיים ברוידא: 

 

מיותר מ  מר אלי אלוש: בזבוז  ומניעת  לתוכנית שלנו אשר מביאה להתייעלות  להיענות  סרב 

של כספי ציבור. ובמקום זה אתה ראש העיר מנסה להנדס את תודעת הציבור ולהרחיב את הכישלון 

בניהול העיר הפוליטי החמור, תוך ניסיון... להטיל עלינו חברי האופוזיציה את האחריות לכישלון...  

הקואליצ בניהול  העיר  או  ראש  טיפשים.  לא  הם  חכמים,  הם  העיר  תושבי  אבל  שלך.  המקרטעת  יה 

הציג בפנינו חברי מועצת העיר מדיניות תקציבית שאינה תואמת את תכניות הפיתוח של העיר. אתה  

כלכלת   תעמולה,  לצורכי  ומיותרים  אדירים  כספים  הזרמת  על  ועכשיו.  כאן  על  ורק  אך  מתבסס 

 יציה שלך.  בחירות ושמירת שאריות הקואל
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 והאופוזיציה שלך.    : גב' דרורה כהן

 

למימון   מר אלי אלוש: לעשות  מה  מקורות  גם  לך  ואין  רצינית,  עבודה  תכנית  שום  לך  אין 

   -הפיתוח ושגשוגה של העיר. מה לעשות תפנים את זה, אנחנו נעביר לך

 

 תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -ווה שתקבל אותה ונעביר תקציב ראויתקציב אלטרנטיבי, ואני מק  מר אלי אלוש:

 

 אבל למה רק עכשיו, איפה הייתם, למה לא העברתם? מתי תביאו?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 עכשיו אני מדבר.    מר אילן כהן:

 

 תביאו. אילן אתה.   מר חיים ברוידא: 

 

חד   מר אילן כהן: על הכוסות  סיעה  איזו  פה  דיברו  אני אחזור לתחילת המועצה.  כל    קודם 

 פעמיים. אני נוהג לשתות רק בזכוכית או קרמיקה.  

 

 לא נשאר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הא. -הא, או-כן, כל הזה שלכם או מר חיים ברוידא: 

 

אתם נגד הכוסות, מה אני אגיד לכם. בואו הנה אל תבזו את עצמכם באמת.    מר אילן כהן:
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  -דיברתם

 

 כל הכבוד.   0-1 גב' ענבר הוכברג: 

 

 אני כל הזמן תמצאו אותי רק עם כוס זכוכית או כוס...   ן כהן:מר איל

 

 זה קרמיקה, זה לא כוס זכוכית.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני בזמן שלי, תן לי.    מר אילן כהן:

 

 זה קרמיקה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תן לי.   מר אילן כהן:

 

 זה קרמיקה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ית.  קרמיקה או זכוכ  מר אילן כהן:

 

 אבל בזכוכית אין בעיה לכשרות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

עכשיו אני מנצל את זמני לספר בדיחה. אי אפשר להיות רציניים, עכשיו אני    מר אילן כהן:

אספר בדיקה. תימני אחד הוזמן למלחמה, היה מלך הלכו אליו, אמר יש לי בת ככה, אני רוצה את  

דים, איטלקיים, רוסים, בריונים, אריות... אמר מי שחוצה את  הכי חזק בכל הממלכות. באו לו ספר

   -הנהר הזה, נהר
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 תנינים, תנינים.   מר חיים גולדמן: 

 

 בא הרוסי...  מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

בא הרוסי עובר את הנהר כל התנינים אכלו אותו. בא הספרדי, בא האיטלקי   מר אילן כהן:

ם גת, רזה, קטן. אומר לו: מה אתה עושה פה, אני באתי להתמודד.  תימני ע  נגמרו כולם. נשאר בצד

מה אתה תתמודד? יאכלו אותך. תן לי. התימני בא לשפת הנהר עולה על התנינים, נותן להם בעיטות  

בראש... אף תנין לא זז, הולך בנהר עושה מה הוא רוצה, הוא נותן להם בעיטות. יוצא מהנהר ואומר  

ים מה קרה לכם? תגידו לי למה זה עבר עשה לכם מה שהוא רוצה, הוא לוקח  להם: בואו, בואו, תנינ

 את הבת שלי. למה לא אכלתם אותו? הוא אומר: פעם שעברה אכלתי אחד כזה שרף לי כל התחת.  

 

 זה לפרוטוקול או לא לפרוטוקול.    דוברת:

 

 לא לפרוטוקול.   מר אילן כהן:

 

   -אוקיי חברים אנחנו מר חיים ברוידא: 

 

 רגע אפשר?   מר ארז ברט: 

 

 כן ארז, בבקשה ארז. יאללה ארז קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 זאת עדיין ישיבת מועצה, בואו נחזור.  מר ניר קריסטל: 
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 ארז קדימה, קדימה ארז.   מר חיים ברוידא: 

 

 אפרופו מה שחברי למועצה סיפר, סתם לא אפרופו, לא אפרופו.   מר ארז ברט: 

 

 חבר'ה זה היה באמת, זו לא בדיחה.  : מר חיים גולדמן

 

חזרתי   מר ארז ברט:  גם  הדברים  רוח  על  קצר.  משהו  באמת  אגיד  אני  אז  מותשים  כולנו 

 ואמרתי פעם קודמת.  

 

 אפילו קראתי את המילה תעדוף.   : גב' דרורה כהן

 

שלדעתי   מר ארז ברט:  כמו  בצורה  שבנוי  תקציב,  בעד  להצביע  שמח  הייתי  אני  בסוף    נכון. 

הכנסות   יש  מולם  שאל  הוצאות  של  אחד  סוג  יש  לעירייה,  הכנסות  יש  תקציב.  להיראות  צריך 

מהמדינה, לא צריך לפגוע בהם, לא צריך לשנות. כמה שמקבלים מהמדינה לפעולות מסוימות אפשר  

מהתקציב.   גדול  חלק  התקציב,  רוב  זה  וגובים  להוציא,  שנעשות  הוצאות  פעולות,  יש  זה  לצד 

ום ישיר, גם את זה לא צריך לשנות, גם זה מתמטיקה קלה. מתמטיקה מורכבת בכל מהתושבים תשל

תקציב   כל  קודם  כזה,  הוא  התעדוף  שסדר  שאומר  תקציב  על  להצביע  שמח  הייתי  אני  השאר. 

הביטחון, יש סך של הכנסות, עכשיו מה עושים עם הכסף. אני הייתי שמח להצביע על תקציב שאומר 

בדיוק כמו שהיה בשנה שעברה, לפחות בדיוק כמו שהיה בשנה שעברה.   קודם כל תקציב הביטחון,

של   כמות  ואותה  מנגנון  אותו  על  בדיוק  לשמור  אומר  הייתי  זה  אחרי  מההכנסות.  ירד  אחד  מינוס 

החזר מלוות משנה שעברה. לא הייתי רוצה שנשלם השנה החזר הלוואות יותר קטן משנה שעברה. 

אפשרות היום בהתאם להסכמי הלוואות לשלם פחות משנה שעברה, בסוף זה צעד עתידי. וגם אם יש  

בהתאם להסכמים החתומים. אז הדבר שאולי כן הייתי מוכן לשקול, ואולי הוא כן נכון, זה את אותו  
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שהם   בהוצאות  אלא  בשירותים,  לא  בהוצאות  לא  להשקיע  פחות  משלמים  השנה  שאנחנו  סכום 

ש הוצאות  הכנסה,  שיוצרות  שמיכה,  לעתיד. יוצרות  צמיחה  שיוצרות  רחוק,  לטווח  ראייה  עם  הם 

  -ואלה הוצאות דרך אגב שלא ראיתי פה בתקציב, הוצאות שבונות

 

 הוצאות או הכנסות?    גב' שחר גלי:

 

   -הוצאות שבונות  מר ארז ברט: 

 

 הוצאות שמניבות?    גב' שחר גלי:

 

 כן.  מר ניר קריסטל: 

 

 טווח ארוך.  הוצאות שהן בגדר השקעה ל  מר ארז ברט: 

 

 שמייצרות צמיחה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -הוצאות לפעולות  מר ארז ברט: 

 

 אתה מדבר על השקעה.    גב' שחר גלי:

 

 השקעה.   מר ארז ברט: 

 

 נכון, הוצאות שמהוות השקעה.  מר ניר קריסטל: 
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ואחרי זה בכסף שנשאר עושים את התעדוף. אין כסף אחר. אם נראה הצעה   מר ארז ברט: 

לפי הספר. מה שקיבלנו מהמדינה  שתה את המנגנון הזהשע ולקחה את ההכנסות והשתמשה בהם   ,

   -הוצאנו, מה שקיבלנו מהתושבים להוצאה ישירה

 

 החזרנו.  מר ניר קריסטל: 

 

הוצאנו. סיירת הביטחון לא הקטנו. מחזירים אותם הלוואות כדי שלא נהנה     מר ארז ברט: 

לחילופי או  בעתיד,  ונבכה  כל  עכשיו  את  ההשקעות.  סעיף  בצמיחה,  השקענו  בצמיחה.  משקיעים  ן 

השאר לתעדף לפי מה שיש. אין אחר. עכשיו אין פה עניין מה הגזבר חושב, זה הכסף שיש אותו צריך  

  -מהעבודה. דגש נוסף 98%נעשה  2021-לחלק. אני בתחושה שאם נחלק אותו בדומה ל

 

 צודק מאוד.  מר ניר קריסטל: 

 

זה,   מר ארז ברט:  תקציב  לאשר  מבחינתי  תנאי  הוא  שיקרה  שמח  שהייתי  נוסף  דגש 

שתתקבל החלטה שככול שיהיה כזה תקציב לא יהיו מעבר כספים בין הסעיפים אפילו לא בתוך אותו 

בלי   אגף  אותו  בתוך  לא  אפילו  תקציביים  סעיפים  בין  מעבר  יהיה  שלא  פעם,  עוד  אומר  אני  אגף. 

ש בסוף  נעביר  שלא  מועצה.  של  אישור  חלוקה  על  סעיף,  על  בנוי  שאמרתי  מה  בגלל  נעשה,  שלא  נה, 

מנגנון  לאשר  רוצה  לא  הקשקש,  על  אנחנו  כי  הקשקש,  על  אנחנו  מבוקרת,  מאוד  מאוד  הוצאות 

 שמעבירים סעיפים בתוך האגפים. 

 

 זה תנאי, תנאי.    מר אלי אלוש:

 

תהיה  מר ארז ברט:  שלא  חושב  אני  האלה,  המנגנונים  את  שיהיה  רוב   כן,  לדעתי...  בעיה. 

 לדבר הזה. 



 לוגו חברת התמלול          עיריית רעננה                                                                              
 28.3.2022שלא מן המניין  שיבת מועצהי
 
 

 140 
 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

עכשיו אני גם חושב יותר מזה, שבסוף ההוצאות ברורות, ההוצאות ברורות.    מר ארז ברט: 

רשויות   הכנסה.  לייצר  שמצליחות  רשויות  רשויות?  בין  ההבדל  מה  רשויות,  בין  הרי  ההבדל  מה 

צה לומר שלדעתי אנחנו לא מספיק חזקים בזה. בעיר שמצליחות לייצר הכנסה לטווח רחוק. ואני רו

שמייצרת הכנסות, בעיר שמגדילה את ההכנסות. אם תבואו ותגידו הגדלנו את ההכנסות, וזה בסוף  

  -מתמטיקה שאפשר להראות שהגדלנו את ההכנסות, כנראה

 

  מה ארנונה עסקית?  גב' שחר גלי:

 

 , יש מנגנונים.  joint ventureים, שותפויות, ארנונה עסקית, פרויקטים עם יזמ  מר ארז ברט: 

 

 יש מנגנונים.  מר ניר קריסטל: 

 

 ... חברה כלכלית?    מר אילן כהן:

 

היה    מר ארז ברט:  אם  כלכלית,  חברה  בעל  אני  אמרתי.  הנה  כלכלית.  חברה  רוצה  אני  א' 

עירייה. עכשיו למישהו איזה ספק, שמתנהלת נכון. חברה יזמית קטנה עירונית, שמנהלת את נכסי ה

שהגידול   כנראה  מספרים.  על  מתווכח  לא  אני  בהכנסות,  גידול  היה  ארז  לי  תראו  ונגיד  נבוא  אם 

בהכנסות לא היה מספיק. כנראה שההתייעלות לא הייתה מספיקה. כי אם אנחנו עם הכנסות יותר  

 גדולות לא מצליחים לשמור על ההצעות שאנחנו רוצים, יש איזה שהיא בעיה.  
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 אנחנו אחרי שנתיים...    ן כהן:מר איל

 

 כל מילה בסלע.   מר ניר קריסטל: 

 

 טוב, הייתי רוצה...   מר יוסי מזרחי: 

 

 כל מילה בסלע.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

   -... הוויכוח הוא לא עם יוסי, הוויכוח שלי  מר ארז ברט: 

 

 דיניות. אנחנו מדברים על מדיניות. אנחנו מדברים על מ מר ניר קריסטל: 

 

 אני אראה לך את הדו"ח של... חסכו כסף... והם מקבלים מהמדינה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר, אנחנו חלוקים, זה נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

מתקצב  מר יוסי מזרחי:  אני  אלא  מדיניות,  מכתיב  אני  לא  בסוף  כמובן  כגזבר  אני  ראשית 

 מדיניות. 

 

 מישהו אמר את האמת. תודה. סוף סוף  מר ניר קריסטל: 

 

 שוב,  מר יוסי מזרחי: 
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  -אתה עשר מר ניר קריסטל: 

 

 אני משתדל להגיד את האמת תמיד.  מר יוסי מזרחי: 

 

 רק החמאתי לך.   מר ניר קריסטל: 

 

   -לא את כל האמת, אבל את האמת. אבל בסוף מר יוסי מזרחי: 

 

 התחלת טוב.  מר ניר קריסטל: 

 

הכ מר יוסי מזרחי:  בסוף  רמת אבל  גם  זה  מדיניות  אירועים,  רק  לא  זה  מדיניות  תבת 

 שירותים. 

 

 נכון.    דוברת:

 

אמור   מר יוסי מזרחי:  אני  שיהיה,  הוא  שהיה  מה  שירותים  רמת  לי  מגדירים  שאתם  וברגע 

לתקצב את מה שמתוכנן להיעשות. ומי כמוך יודע ניר לדוגמא, כשאנחנו ישבנו לדוגמא על תקציבים  

תמיד שעברה,  זה    בשנה  למה  הסברתי  ותמיד  יגדל.  לא  שהיה  הסכום  שהיה,  שמה  מזה  יצאתי  אני 

 צריך לגדול, כי ההיקף גדל. 

 

 אבל גם השנה אתה מגדיל.  מר ניר קריסטל: 

 

  -נכון רגע מר יוסי מזרחי: 
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 רגע תנו לו לענות.    גב' מיכל ברם:

 

 אני נאלץ להגדיל. אני נאלץ להגדיל בגלל הצורך.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה הצורך?   מר אלי אלוש:

 

   -לצורך העניין ניקיון. רגע דקה, לצורך העניין למשל מר יוסי מזרחי: 

 

 תנו לו לענות.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, תנו לו להגיב. הוא מגיב... עכשיו.   מר אילן כהן:

 

 -הרי ברור לכם שהעיר הזאת גדלה, מוסדות החינוך גדלים מר יוסי מזרחי: 

 

 יש הכנסות, יש הכנסות.    :מר אלי אלוש

 

 השכונות גדלות.   מר יוסי מזרחי: 

 

 יש הכנסות.   מר אלי אלוש:

 

ארנונה  מר יוסי מזרחי:  שבסוף  יודעים,  כאן  כמוכם  ומי  קצב,  באותו  גדלות  לא  הכנסות 

   -ממגורים לא מכסה את תוספת העלות. רגע

 

 וזה הכסף שיש.    מר ארז ברט: 
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  -אז רגע דקה מר יוסי מזרחי: 

 

 רגע, דיברתם הקשבנו בקשב רב, נכון? עכשיו בבקשה שהוא יענה.    גב' מיכל ברם:

 

   -התקציב הזה מר יוסי מזרחי: 

 

 וכולם בקשב.   גב' מיכל ברם:

 

פוטו   מר יוסי מזרחי:  תאים  של  התהליך  לדוגמא:  הכנסות.  הגדלת  כן  כלל  הזה  התקציב 

ת השנה, ואמור להניב יותר בהמשך. התב"רים וולטאיים שהתחלנו אותו לפני שנה מניב כבר הכנסו

הזה  בתקציב  חלקו   ... בהוצאה,  לחסוך  שאמור  הלד,  תאורת  כל  החלפת  לצורך  שאישרנו  לדוגמא 

   -ויהיה יותר בשנה הבאה. לדוגמא אישרתם היום בוועדת המכרזים למשל שלטים דיגיטליים, הכנסה

 

 לא דיגיטליים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דיגיטליים.  חי: מר יוסי מזר

 

 -זה לא היה דיגיטליים. אם זה היה דיגיטלי זה לא היה גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 בשבוע שבעבר.   מר חיים ברוידא: 

 

ארנונה   מר יוסי מזרחי:  להיכנס.  שאמורה  הכנסה  שזה  אישרתם  נכון.  קודמת,  ועדה  סליחה 
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ים, אבל צריך לזכור הארנונה הזאתי לוקח לה  כן להגדיל את הארנונה ומאשר  בסוף אנחנו פועלים

  -זמן להניב. העסקים האלה 

 

 נכון, הכול נכון.    מר ארז ברט: 

 

 אם זה אמדוקס חלקו כבר נכנס השנה כמו שאמרנו.   מר יוסי מזרחי: 

 

 הכול נכון.   מר ארז ברט: 

 

מציעים. נושא רגע, אבל עדיין לדוגמא, בואו ניקח את נושא ההלוואות שאתם   מר יוסי מזרחי: 

שתובא   ההשבחה  גם  יקטן,  הסכום  מהשבחה.  ממומנות  ההלוואות  כי  סגור,  משק  זה  ההלוואות 

   -תוקטן. הסכום יגדל, זה משק סגור, זה לא

 

 לא, אבל הקטנו הוצאה, בואו נשתמש בסכום הזה.    מר ארז ברט: 

 

 הקטנת הוצאה.   מר ניר קריסטל: 

 

 , זה בדיוק העניין.  לא, אין לי אפשרות. לא מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, אבל יש תקציב.    מר ארז ברט: 

 

אני  מר יוסי מזרחי:  אם  לכך.  מעבר  לא  הלוואות  לפירעון  ורק  אך  מיועדת  ההשבחה  כי  לא. 

פורע הלוואות, גם פחות השבחה. זה לא שהשבחה שנותרת לי משחררת אותי לתקציבים אחרים. לא,  

 זה לא קיים. זה שקל מול שקל. 
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 זה השבחה, בהשבחה אתה יכול להשתמש בה?    ט: מר ארז בר

 

 אתה יכול להשתמש בה להשבחה.  מר ניר קריסטל: 

 

 השבחה זה בכלל בתב"רים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 רגע נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 -רגע, ואפרופו תב"רים מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

ע מר יוסי מזרחי:  מדברים  אנחנו  אפרופו  דקה.  סליחה  ₪.    12ל  רגע  בהחלטה מיליון  היום 

להיות   צריך  הקיצוץ  ההוצאה   14.5שלכם  את  תגדילו  לא,  ואמרתם:  באתם  אתם  כי   ,₪ מיליון 

  -השוטפת, זה מה שאמרתם היום בהחלטה בתב"רים. כלומר היום אני צריך להביא

 

 אבל זה המצב.    מר ארז ברט: 

 

 אין בעיה, זה בסדר.   מר יוסי מזרחי: 

 

 המצב.  זה  מר ארז ברט: 

 

  -זה אומר מר יוסי מזרחי: 
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  -אז או שעושים ייעול מאוד טוב  מר ארז ברט: 

 

  -סליחה, זה אומר עוד קיצוץ מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל זה המצב.    מר ארז ברט: 

 

 . 100% מר יוסי מזרחי: 

 

  -ויוסי אני מצפה ממך שתגיד  מר ארז ברט: 

 

   -מנסה להגיד לכםאתם לא יכולים, אבל מה שאני  מר יוסי מזרחי: 

 

 זה הכסף שיש לכם, תשתמשו בו.   מר ארז ברט: 

 

 אבל תביא תכנית התייעלות.   מר אלי אלוש:

 

 תקשיבו, לי קל מאוד לקצץ.  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 לא, לא, לא, זה לא מה שאמרתי, אמרתי...   מר ניר קריסטל: 

 

ב מר אריאל הילדסהיימר: איתנו  היית  ארז,  עוד ארז,  עתידי,  וכלכלי  עסקי  פיתוח  של  ישיבות  כמה 

עסקי   לפיתוח  תכנית  גוגל  אגב  שיעשה  מי  כל  גלי.  עם  זה  את  המשכנו  זה  אחרי  בוועדה,  שהחזקת 

  -בוועדה, יראה את זה בוועדות העירייה בפרוטוקול, יש פה עשרות
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 אבל לקחו לי את התיק. מה נעשה עכשיו?    גב' שחר גלי:

 

   -יש פה עשרות תכניות מר:מר אריאל הילדסהיי

 

 אבל אין כסף.    מר ארז ברט: 

 

עשרות   מר אריאל הילדסהיימר: פה  יש  לפניי.  זה  דוגמאות,  פה  יוסי  לכם  נתן  חבר'ה  שנייה,  שנייה, 

 דוגמאות... 

 

 אנחנו לא מתווכחים, אתה צודק.   מר ארז ברט: 

 

פה מחולל הכנסה מאוד ברור, מכומת  שנייה, שנייה, שנייה, ליד כל שורה יש   מר אריאל הילדסהיימר:

פוטו כמו  לדרך,  יצאו  מהדברים  חלק  בשנה.  מיליונים  עשרות  זה  מכניס,  הוא  כמה  ברורה  -בצורה 

ו כמו חצר השוק  שנייה  עוד  יוצאים  ולדים, חלק  רגע,    11-וולטאי  רגע,  כולם מחוללי הכנסה.  דונם, 

  -אנחנו על זה, ובזכות זה אנחנו מאוזנים. אומר לכם יוסי

 

 אבל אנחנו לא מוכנים שתעשו קיצוצים...    מר ארז ברט: 

 

זה ברגע שבאים ואומרים באגרת שמירה אנחנו    break even-מה ששבר את ה מר אריאל הילדסהיימר:

 -מיליון ₪, עם זה כשאתה מתמודד בתוך התקציב הרגיל... 12עם מינוס 

 

 מיליון ₪.   8.5 גב' דבי סלוצקי: 
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נת  מר ארז ברט:  מה  אנחנו  כל  איתך,  מתווכח  לא  אני  אריאל  נכון,  אריאל  נכון,  זה  מודד 

 שאמרת נכון. רק בסוף זה התקציב שיש... אני לא מובן שיקצצו בביטחון.  

 

 אבל מה ששבר את השוק זה האגרה ארז.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 יוסי תסכם את הדברים, יוסי.  מר חיים ברוידא: 

 

 ני רוצה להסביר, לומר עוד משהו. א מר יוסי מזרחי: 

 

רק אם אפשר הערת ביניים, יש לי תחושה גם הרבה פעמים דיברו על תקציב  גב' רונית ויינטראוב: 

אני   הפערים,  נובעים  שמכאן  חושבת  ואני  בשטח,  מסתכלת  כשאני  הזה,  וכל  עבודה  תכנית  מקושר 

  -ן תכנית עבודה שהיאחושבת שאין באמת קשר אמיתי בין כל מיני דברים שנעשים, לבי

 

והכי   מר אריאל הילדסהיימר: יפה  הכי  התוכנית  הפנים  משרד  זה  את  אמר  מדברת?  את  מה  על 

 איכותית בארץ.  

 

   -סליחה, שיבדקו מול גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה תשאלו...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -תן לי לסיים. לא נכון גב' רונית ויינטראוב: 
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הכול פה... איך את אומרת שלא? איך את אומרת שלא? תרימי טלפון לתמר  סהיימר:מר אריאל הילד 

 או לגבי או... לא זזים בלעדיו, על מה את מדברת?  

 

  -אני אראה לך בדיוק את הבעייתיות גב' רונית ויינטראוב: 

 

לישית זו גם תכנית מדידה, היא גם מקושרת תקציב. אגב זה חדש, זו שנה ש מר אריאל הילדסהיימר:

  -שאנחנו

 

 לא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה לא? זו שנה שלישית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

זה נייר יפה, הוא לא עובד בשטח, זה נייר יפה, הוא לא עובד בשטח. יש בעיה   גב' רונית ויינטראוב: 

 ל קבלת החלטות... של קבלת החלטות, יש בעיה ש

 

זה מר חיים ברוידא:  יעזור,  לא  יוסי    זה  חבר'ה,  רגע  רגע,  יוסי  תסיים.  בוא  יוסי  יעזור.  לא 

 מסיים. 

 

בצורה,   מר יוסי מזרחי:  והציגה  באה  רונית  רונית.  של  לדברים  להתייחס  רוצה  רק  אני 

 מיליון ₪ במנהל קהילה.  5אפשרויות קיצוץ או סבסוד של 

 

 כן. שאני סייגתי את סעיף המשכורות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

מיליון ₪, כי יש לי   5מיליון ₪ זה לא    5לא, אני מסתכל על הכול ביחד. בסוף   מזרחי: מר יוסי 
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 מיליון ₪.   2-שם את המכללה העירונית, שאני מסבסד אותה ב

 

 אני יודעת הסתכלתי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -ויש את קליטת עלייה, שזה מיליון ₪. בסך הכל הסבסוד מר יוסי מזרחי: 

 

 קליטת עלייה לא מגיעה.   טראוב: גב' רונית ויינ

 

   -לא, בסך הכל מר יוסי מזרחי: 

 

 עשיתי את כל החשבונות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אותה תרבות מר יוסי מזרחי: 

 

 אחרי קליטת עלייה אתה יכול להוריד מיליון ₪.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -רגע, בסך הכל הסבסוד של תרבות מר יוסי מזרחי: 

 

 מיליון ₪.   1.5 ת ויינטראוב: גב' רוני

 

   -תרבות תורנית מה שאנחנו קוראים, בסך הכל הסבסוד שהעירייה שמה מר יוסי מזרחי: 

 

 אני אגיד לך בדיוק.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 מיליון ₪, זה הכל.   1.4זה  מר יוסי מזרחי: 

 

 צריך למצוא פתרון.    מר ארז ברט: 

 

 זה הסבסוד.  מר יוסי מזרחי: 

 

 זה הכסף שיש.    ז ברט: מר אר

 

 האם לא לסבסד בכלל?   מר יוסי מזרחי: 

 

 אז צריך לקצץ.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי,  מר יוסי מזרחי: 

 

 לאחד את זה עם מחלקת תרבות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

כל  מר יוסי מזרחי:  את  לי  מביא  לא  זה  יום  של  בסופו  אליהם.  נוגע  לא  על...  מדבר  אני  לא, 

 ונות. בגלל זה עשינו קיצוץ, עשינו...  הפתר

 

 עוד מיליון ₪ זה מביא לך?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא. כי את אומרת לא לסבסד בכלל תרבות עירונית.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אבל אני עשיתי את החשבון בדיוק.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 )מדברים יחד( 

 

 . חבר'ה אנחנו עוברים להצבעה מר חיים ברוידא: 

 

   -רגע, אני יכול מר מיכאל רייזמן: 

 

 אה כן מיכאל בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 איזו בושה, איזו בושה.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד( 

 

 תכף אנחנו עוברים לזה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... עניים מסכנים מה זה?    : גב' דרורה כהן

 

 מיכאל והוא מסיים.   מר חיים ברוידא: 

 

 מי זה?  ויינטראוב: גב' רונית 

 

 מי זה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא המתכנן והאדריכל של התוכנית של כפר בתיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 איך קוראים לו?   גב' רונית ויינטראוב: 
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 צחי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

 קדימה מיכאל.   מר חיים ברוידא: 

 

 ך.  מיכאל הוא ביקש ממ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בסדר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בואו נתקדם.    גב' שחר גלי:

 

על   מר מיכאל רייזמן:  לדבר  להגיד,  רוצה  לא    2אני  הוא  הוצאות  צמצום  של  בנושא  דברים. 

זמן. אני    צמצום שאפשר לעשות אותו וגמרנו. זה תהליך לאורך  זבנג  וזה לא תהליך של  ברגע אחד, 

ברתי על התייעלות, דיברתי על התייעלות בכוח אדם. נתתי מהיום הראשון שנכנסתי לקואליציה די

להגיע   בוחרים  היו  אם  דבר.  שום  לעשות  לא  בחרו  זה,  את  עושים  איך  בדיוק  והראיתי  הצעות  גם 

שנים, העסק הזה היה, היום היינו באיזה שהוא תהליך    3שנים או לפני    5למצב של התייעלות לפני  

לות של העיר להביא את עצמה למצב של צמיחה הרבה יותר  נמצאים, והיינו רואים בדיוק את היכו

טובה מאשר היא נמצאת היום. בחרו לא להתייעל. ביום אחד אי אפשר להתייעל. אין בעיר הזאתי 

שום תכנית להתייעלות. תכנית להתייעלות  היא לא להביא הכנסה. כל שקל שאני מביא שאני מוריד  

כנסה. מכיוון שאת ההכנסה הזאתי אני גם צריך לשלם ₪ שאני מביא בה  3-4-מהוצאה שווה ערך ל

עבורה הוצאות אחרות. ועד שלא יבינו שצריכים להגיע כאן למצב של התייעלות אבל אמיתית בעיר. 

של  צמצום  אגפים,  של  צמצום  ועל  כינוס  על  באמת  אומר  אני  אמיתית  התייעלות  אומר  כשאני 

בעיר בלי להגיד שמות, בלי להגיד מי אחראי על מחלקות. ההצעה שלי כבר הייתה מזמן לאחד אגפים  
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זה אמור לקרות. אבל הבאתי את הדברים האלה, הוכחתי אחד לאחד גם כמה   מי, בלי להגיד טוב 

הדבר הזה יחסוך לעירייה. בחרו לא לעשות את זה. כפי הנראה בחרו לא לעשות את זה בגלל מניעים 

 פוליטיים. אך ורק בגלל מניעים פוליטיים.  

 

 ...   : דרורה כהן גב'

 

 דרורה, דרורה, אני נמנעתי מלהפריע פה לאף אחד.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה צודק, אתה צודק.    : גב' דרורה כהן

 

שאפשר  מר מיכאל רייזמן:  למצב  להגיע  באמת  רוצים  האנשים  ואם  העירייה  אם  ולכן  תודה. 

כין תכנית של התייעלות. תכנית באמת לקחת תקציב ולהכין תקציב כמו שצריך, צריכים קודם כל לה

 התייעלות אמיתית שבאה לצמצם בכוח האדם העירוני. 

 

 תקנים התייעלנו.  53מיכאל,  מר אריאל הילדסהיימר:

 

רגע תן לי, תן לי לדבר, תן לי לדבר. אני לא מדבר על התייעלות שזה מכבסת   מר מיכאל רייזמן: 

התייעלות   אומר  אני  אלא  אחר,  למקום  שעוברת  זה  כסף  את  אמרתי  אמיתית.  התייעלות  שהיא 

לפני   טבעית    3לעשות  פרישה  דרך  אנשים  צמצום  ידי  על  אלא  עובדים,  של  פיטור  ידי  על  לא  שנים, 

שקורית בעירייה. הדבר הזה כפי הנראה נפל על אוזניים ערלות. מה שעשו, עשו קצת עבודה בעיניים  

מד של  רעננה  בעיריית  השכר  מבעלי  חלק  לקחו  כולנו.  לא על  היום  שהם  והחליטו  הספורט,  ריכי 

מקבלים יותר שכר מעיריית רעננה. הכסף הזה מופנה לפעולות. אבל בפועל הכסף הזה עובר לעמותת 

נגדיל ונאמר שהכסף הזה שעובר לעמותת עלה, ואני  עלה, ועמותת עלה היא זו שמשלמת את השכר.  

. הכסף הזה שעובר לעמותת עלה, הוא  כבר אמרתי את זה כמה פעמים, ואני אחזור ואני אגיד את זה
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העירייה   ידי  על  שמתוקצבת  עמותה  זוהי  עלה  עמותת  חוקית.  לא  בצורה  עלה  לעמותת  שעובר  כסף 

אליהם   הועברו  יותר,  לא  אם  האחרונים  וחצי  שנה  כמעט  במהלך  לזה  ומעבר  העמותות.    20ככול 

למדרי משכורות  תשלום  לצורך  עלה  לעמותת  הועברו  נוספים,   ₪ משכורות מיליון  אותם  עלה,  כי 

ששולמו על ידי עיריית רעננה קודם. הכסף הזה עיריית רעננה גובה את התשלום מההורים, מקבלת  

דין וחשבון מעמותת עלה כמה אמורים לשלם למדריכים, מעבירה את הכסף לעמותת עלה, עמותת 

   -עלה משלמת את השכר

 

 בלי ועדת תמיכות תזכיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

זה היינו אך, הדבר הזה מתקיים ללא ועדת תמיכות שאומרת בואו נעביר את   מיכאל רייזמן:  מר

האלה.  המדריכים  את  שיפעיל  הקבלן  תהיה  עלה  שעמותת  שהחליטה  מכרזים  ועדת  ללא  הכסף, 

משתמשים בעמותת עלה כקבלן חיצוני ללא מכרז. אני פונה עכשיו לכל מי שיושב כאן, והולך ומאשר 

זה, ואישר אותו בשנה שעברה, ואישר את העדכון שהיה לפני שנתיים, שיידע לו שהוא  את התקציב ה

 עובר על החוק.  

 

 אוקיי, בסדר תודה.   מר חיים ברוידא: 

 

בחשבון   מר מיכאל רייזמן:  שייקח  לזה  יד  שנותן  ומי  החוק.  על  עבירה  היא  כזאתי  הצבעה  כל 

 שהוא חשוף לתביעה אישית. 

 

 יכאל, תודה רבה רבה על המילים.  תודה מ מר חיים ברוידא: 

 

על    גב' שחר גלי: עבירה  שיש  משהו  אומר  שמישהו  בבקשה?  לזה  תתייחס  שתהילה  אפשר 

 החוק, אני רוצה לשמוע מה אומרת היועצת המשפטית. 
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שמישהו    מר ארז ברט:  לזה  קודם  תתייחס  שהיא  ביקשתי  אני  שגם  רק...  אגב  דרך  אבל 

  -אמר

 

 שאת רואה בערך כל משפט זה כאן עבירה על החוק. כמו  עו"ד תהילה סובל: 

 

 שזה לא חוקי, והיא לא...    מר ארז ברט: 

 

 אז בואי ניתן לה להגיד.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 כן, נטען שזו עבירה על החוק.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 חבר'ה הבנו את הדברים אנחנו עוברים להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 חירת ספק שיעשה... של החוגים.  ברק אגיד שבשבוע הבא ייצא מכרז לאני  עו"ד תהילה סובל: 

 

 רגע, אז עד עכשיו זה לא חוקי. עד עכשיו זה היה לא חוקי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תשמע... מה שאמרתי.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 -שנה זה היה 20במשך  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ריאל, ממש לא נכון.  לא, לא, לא, לא, אריאל, א  מר מיכאל רייזמן: 
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 כן, כן, באנו לשנות ולעשות סדר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה זה שביקשת לשנות.   מר חיים ברוידא: 

 

 שנה זה היה לא חוקי.   20 מר מיכאל רייזמן: 

 

 שנה.  20אני לא אחראית מה היה פה  עו"ד תהילה סובל: 

 

לא מר מיכאל רייזמן:  היה  זה  האחרונות  וחצי  בשנה  בשנה    לא,  לא,  חוקי.  לא  היה  זה  חוקי. 

 האחרונה זה לא חוקי. עד היום זה לא חוקי.  

 

וצועקים,   : אנה פוזמנטירגב'  מדברים  שכולם  מוחלט  כבוד  חוסר  זה  מיכאל,  מיכאל,  מיכאל, 

כולם רוצים עצה של היועצת המשפטית, וכשהיא מתחילה לדבר, אתם לא רוצים לשמוע מילה. זה  

  -וליטיקאית, היא עובדת ציבורפשוט חוצפה, היא לא פ

 

 אוקיי קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... לדבר.  היא יושבת פה כדי לתת תשובות לכם : אנה פוזמנטירגב' 

 

 קדימה, גם הגזבר אמור לתת פה תשובות, וגם הוא פה באותו מעמד שלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 כולל ראש העיר, כולל ראש העיר.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 קדימה.  חיים ברוידא: מר 
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להסדרת  עו"ד תהילה סובל:  מכרז  יוצא  מאוד  הקרוב  בזמן  הבא  בשבוע  הסברתי,  הסברתי, 

הנושא הזה. שוב, הטענות כלפי החלק הזה של השולחן, הם לא במקומם. אנחנו דווקא אלה שמנסים  

נכון השי אז  אוקיי?  היה מוסדר,  לא  הזה  רבות הדבר  ששנים  לא  להסדיר את הדבר. אחרי  הזה  נוי 

קורה ביום אחד, מה לעשות כמו שמיכאל אתה אמרת, שינוי כזה הוא שינוי גדול, הוא שינוי מטלטל  

 והוא לא קורה ביום אחד.  

 

 לוקח שנתיים להוציא מכרז?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה לא העניין, צריך לעשות את התהליך הזה בצורה נכונה וסדורה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 לוקח שנתיים להוציא מכרז?  יזמן: מר מיכאל רי

 

   -היינו עם משרד הפנים בתהליך של כמעט שנתיים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נכון.  עו"ד תהילה סובל: 

 

  -פגישות 15-ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אריאל, אריאל מר מיכאל רייזמן: 

 

אומר משהו לא נכון. לא היה שנייה, ביחד עם דפנה... תהילה תגידי אם אני   מר אריאל הילדסהיימר:

   -מישהו שניסה כמונו יוסי, דפנה,... ואני להסדיר
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  -אריאל, כוונות טובות זה מעולה מר מיכאל רייזמן: 

 

  -אבל בתיאום עם משרד הפנים מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע תקשיב שנייה אחת, כוונות טובות זה מעולה, אין לי בעיה עם זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

מה זה כוונות טובות? היא אומרת לך יש מכרז בשבוע הבא, זו תוצאה, זו לא   אריאל הילדסהיימר:  מר

 כוונה זו תוצאה.  

 

 זה לא, זה לא תוצאה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זו תוצאה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

צלח  מר מיכאל רייזמן:  ולא  עלה  תאגיד  את  לעשות  ניסו  תוצאה.  לא  זו  לא,  תוצאה.  לא  זו 

  -בתאגיד עלה. להוציא מכרז לא היה צריך אישור של משרד הפנים

 

 אוקיי, מיכאל תודה.   מר חיים ברוידא: 

 

 היה אפשר לקחת ולהוציא מכרז של כוח אדם, בדיוק כמו מכרז של...   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי חבר'ה קדימה טוב. אנחנו עוברים להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ותו דבר גם...  וא מר מיכאל רייזמן: 
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 אנחנו עוברים להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

רגע רק הערה, למעשה עד שאין מכרז ועד שהנושא לא היה מוסדר, היה צריך   גב' רונית ויינטראוב: 

 להשאיר את השכר של המדריכים במקום שהוא היה קודם, זה הכול.  

 

 היו צריכים להעביר את זה...  דר והיתר יישאר בעירייה, ולאחר שזה היה מוס מר מיכאל רייזמן: 

 

 השאלה הייתה פשוטה חוקית או לא חוקית?    גב' שחר גלי:

 

 מה לא חוקי?  עו"ד תהילה סובל: 

 

 מה שמיכאל הציג, זה חוקי או לא חוקי?    גב' שחר גלי:

 

 היא אמרה לך שמסדירים את זה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . לא מסדירים, את זה הבנתי  גב' שחר גלי:

 

 העברת הכספים צריכה לעבור הסדרה, בהחלט היא צריכה לעבור הסדרה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 השאלה אם אנחנו עוברים על החוק.   גב' שחר גלי:

 

 התשובה היא כן, כרגע זה לא חוקי.  מר ניר קריסטל: 

 

 כן, זה לא חוקי.   מר מיכאל רייזמן: 



 לוגו חברת התמלול          עיריית רעננה                                                                              
 28.3.2022שלא מן המניין  שיבת מועצהי
 
 

 162 
 

 

 זה יהיה חוקי כשיעבור... כרגע זה לא.  גלי, כרגע זה לא חוקי. גלי,  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

 היא שאלה חוקי או לא חוקי, כרגע זה לא חוקי.   מר ניר קריסטל: 

 

 שנה.   20-שנה לא חוקי, גם ב 20  מר אילן כהן:

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

חבר מר חיים ברוידא:  להצבעה  נעבור  הכול.  זה  זה,  את  לתקן  מנסים  אנחנו  נעבור  בסדר,  'ה. 

 להצבעה. הצבעה שמית. הצבעה שמית בעד אישור תקציב. 

 

 מצביעים די.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

חבר'ה לפני שניגשים להצבעה על התקציב הזה, יש עוד מישהו שרוצה להעיר   מר חיים ברוידא: 

 משהו? אוקיי. מירב מאיר? 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 ?  נגד. דבי סלוצקי מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 
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 נגד. עמית צור?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר עמית צור: 

 

 נגד. רונית ויינטראוב?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ניר קריסטל?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר ניר קריסטל: 

 

 איילת ארז סגן?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אלי אלוש?  מר חיים ברוידא: 

 

 לצערי נגד.   מר אלי אלוש:

 



 לוגו חברת התמלול          עיריית רעננה                                                                              
 28.3.2022שלא מן המניין  שיבת מועצהי
 
 

 164 
 

 נגד. ארז ברט?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר ארז ברט: 

 

 נגד. רחמים שלום?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  מר רחמים שלום: 

 

 נגד. מיכל ברם?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' מיכל ברם:

 

 בעד. אנה פוזמנטיר?   מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 נגד. דרורה כהן?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 בעד. אילן כהן?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   מר אילן כהן:
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 בעד. חיים גולדמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר חיים גולדמן: 

 

 בעד. גלי שחר?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.   גב' שחר גלי:

 

 ענבר הוכברג?   מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  גב' ענבר הוכברג: 

 

 חיים ברוידא בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 . 7, 11 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בעד משהו לא חוקי.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 בסדר, מותר להם.   מר ניר קריסטל: 

 

 התקציב הוא חוקי.    רם:גב' מיכל ב

 

 . 7, 11 עו"ד תהילה סובל: 
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 :הצבעה

  7 –בעד 

 11 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 . 2022תקציב רגיל לשנת לאשר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

מילים, סליחה אני רוצה... אל מר חיים ברוידא חבר סיעת    2אני רוצה להגיד   : אנה פוזמנטירגב' 

הני ברעננה.  העיר שהתקיימה חיים  בישיבת מועצת  ברעננה.  חיים  פרישתך מהסיעה  על  הודעה  דון: 

לשנת   תקציב  ספר  הרביעית  בפעם  המועצה  חברי  לאישור  הוצג  השנייה 2022היום  בפעם  הצבעת   .

לסעיף   בהתאם  בעצם  ובכך  חבריה.  רוב  בהסכמת  ושלא  הסיעה  לעמדת  ובניגוד  ב'   125ברציפות 

 ישתך מסיעתנו חיים ברעננה. לפקודת העיריות, הודעת על פר

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

מאז נבחרת לראשות העיר לא כינסת את הסיעה ולו פעם אחת.  שנים    3.5-ב : אנה פוזמנטירגב' 

ובאותה  המועצה  לוועדת  מוקדמת  התייעצות  ללא  אותנו  שמינית  בכך  רסן  חסרת  בכוחניות  נהגת 

גרעת אותנו מהם. הזלזול ביתר חב והחלפתם  מהירות  לידי ביטוי בכמות המינויים  רי המועצה באו 

להצהרותיך   כהוראה  יישום  במטה.  בפעילות  הבחירות  קדם  בתקופת  וגם  הקדנציה,  תחילת  מאז 

המוקדמות בתחילת הדרך שאינך זקוק לסגנים וגם לא לחברי המועצה לניהול העיר. חוסר השקיפות  

לרוב המכריע של חברי הקואליציה להביע אי  העדר המנהיגות בהתנהלות הלא מקצועית שלך גרמו  

מוכשרים  עירייה  ועובדי  אגפים  מנהלי  גם  המועצה  חברי  רק  לא  אך  לאופוזיציה.  ולפרוש  בך  אמון 

של   שקואליציה  למצב  הגעת  בכך  לעזוב.  ובחרו  ברגליים  מתוך    15הצביעו  מועצה  בדרכך   19חברי 

בל אם זה לא מעניין אותך תקבל את זה המאוד מיוחדת, היה נחמד שתקשיב גם כן ותיתן כבוד, א
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בדרך.   רובם  לאבד את  בדרכך המאוד מיוחדת הצלחת  כן.  גם  חברי המועצה מהקואליציה    2בכתב 

יקי   הקדנציה,  לאחר תחילת  חודש  עזב  סיעתנו  חבר  דור  בן  עופר  המועצה,  את  לאלתר  לעזוב  בחרו 

ופרסם את הסתייגויותיו  ודמני זמן קצר לאחר פרישתו מהקואליציה פרש לחלוטין ממועצת   העיר, 

שלך.   הניהול  זה    8מדרך  בשלב  נשארת  ואתה  לאופוזיציה  אותך    7עם  עברו  כולל  לא  מועצה  חברי 

 . 19מתוך 

 

 תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -התעקשותך להעביר תקציב... סדר עדיפויות : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אגב?  רחמים חתום על מה שאת אומרת מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -בזבוז : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ... את עשית?   גב' שחר גלי:

 

 לא, הוא חתום?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כספי ציבור של... אני יכולה לסיים?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה לא בסדר יום?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אז אני אסיים.   : אנה פוזמנטירגב' 

 



 לוגו חברת התמלול          עיריית רעננה                                                                              
 28.3.2022שלא מן המניין  שיבת מועצהי
 
 

 168 
 

   -סדר יום, קצתזה לא ב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -אנה תקשיבי רגע, אנה זה לא על סדר היום מר חיים ברוידא: 

 

  -להחלטה : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -זה לא על סדר היום מר חיים ברוידא: 

 

   -שהגיע הזמן להיפרד, לכן דרכנו נפרדות : אנה פוזמנטירגב' 

 

 -י רוצה להגיד לךאני רוצה להגיד לך, אנ מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 תשלחי בצורה מסודרת, תשלחי בצורה מסודרת באמת.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

אין מאושר ממני שאני נפרד משניכם באופן רשמי, הסיעה שלי תהיה במקום   מר חיים ברוידא: 

 חיים ברעננה, תהיה ברעננה חיים. אני לא זקוק לכם. 

 

 טובה, בשעה טובה.   בשעה מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -זה מה שאני יכול להגיד לכם, לא זקוק לא לך מר חיים ברוידא: 
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   -אריאל, אריאל מר מיכאל רייזמן: 

 

   -לא זקוק לא לך מר חיים ברוידא: 

 

 אתה פקיד עירייה.   מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה לא יכול להתנהל ככה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -בר'הח מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא בסדר יום.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה יכול בבית שלו להגיד לו מה שאתה רוצה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה לא בסדר יום.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ... בבית, לא פה. אתה במועצת העיר עכשיו. אתה במועצת העיר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -כשאני אקבל מר חיים ברוידא: 

 

 אתה במועצת עיר, אתה לא... אתה נמצא במועצת עיר. אסור לך לדבר.   יכאל רייזמן: מר מ

 

 לא, אבל אני מזכיר המועצה.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אתה לא, אתה המנכ"ל.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אריאל, אריאל,   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מר, תתנהג בכבוד.  אסור לך לדבר. אסור לך להגיד את מה שאתה או מר מיכאל רייזמן: 

 

גדולה שאני נשאר   מר חיים ברוידא:  חבר'ה אני רוצה להגיד דבר כזה, קיבלתי את זה באהבה 

נגדי, תודה רבה רבה אנחנו ממשיכים.  יצא  לתוך המלכודת של מי שהיום  נופל  ולא  עם היושר שלי 

   -אנחנו ממשיכים. כן, הפעילות שלך הגדולה בעיר, היא מהווה פשוט

 

   -אתה חיסלת את זה בתחילת הקדנציה : וזמנטיראנה פגב' 

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

   -מפני שגרעת אותי : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -חיסלתי את זה כי רצית ממני מר חיים ברוידא: 

 

מכל הוועדות לא רציתי... אני בחיים לא פניתי אליך, אתה פנית אליי במשך   : אנה פוזמנטירגב' 

את שלחת  שלמה,  שלחת   שנה  זאת  בכל  ואתה  מעוניינת,  לא  שאני  לך  אמרתי  שלך,  השליחים  כל 

 אותם. 

 

 חבר'ה זה לא בסדר יום, בבקשה.  מר אריאל הילדסהיימר:
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  -אני בחיים לא פניתי אליך : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה לא בסדר יום אנה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -תשקראני בחיים לא פניתי אליך, אל  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אבל אני מסביר לך שזה לא בסדר יום.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

הישיבה   מר חיים ברוידא:  את  נעלתי  הזאת.  הישיבה  את  נעלתי  הזאתי.  הישיבה  את  נעלתי 

 הזאתי, אין לזה שום השפעה. 

 

 

 

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


